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F enerbahçe’de 11 yıl görev yapan, 
yaşadığı şampiyonluklar ile unu-
tulmazlar arasına giren ve 23 kez A 

milli, 6 kez Ümit, 14 kez A Genç milli takım 
forması giyen Cem Pamiroğlu ile gündemi 
konuştuk.

Dünya’nın gündeminde Corona virüsü var 
siz ne düşünüyorsunuz?

Bu salgın sadece Türkiye’nin değil, dünya-
nın ve insanlığın, büyük bir sorunu oldu. Bilim 
adamları ve birçok profesyonel sağlıkçıların 
söyledikleri şey, ülke olarak kurallara riayet et-
memizin önemi. Çok güzel sloganlar var “Evde 
kal sağlıklı kal” “Evde hayat var” gibi. Biz 
bunlara aynen uymak zorundayız. İnşallah ya-
kın zamanda bu virüsün getirdiği sıkıntıları, 
yan etkilerini, ülke ve dünya olarak bir an önce 
atlatıp; insanların yeniden gerek sosyal gerek 
ekonomik ve kültürel olarak hayatlarına döne-
bilmeleri sağlanır.

Bu salgın hastalığın olumsuz etkilerinin yanı 
sıra bazı kulüpler için olumlu tarafı da var. Fe-
nerbahçe penceresinden bakarsak corona günle-
ri Fenerbahçe’nin sportif manada başarısızlığını 
bir şekilde öteledi diyebiliriz. Bu virüs döne-
minde, Fenerbahçe başkanının önderliğinde şu 
ana kadar yapılmış olan sosyal yardımlarla, 
Fenerbahçe konuk evinin Florence Nightinga-
le’e verilmesi ile ve  65 yaş üstü üyelere yardım 
yapılması, Fenerbahçe’nin  önemli bir sivil top-
lum kuruluşu olduğunun kanıtıdır.. 

Corona sürecinde kulüp çalışanları, sportif, 
idari ve iletişim kadroları, tek vücut olup bu 
süreç de yapılan mücadelede başarı kazanmış-
lardır. Ayrıca, ekonomik planlamada, tablonun 
disipline edilmesinin bu zor günlerde güzel bir 

haber olduğunu algılıyoruz. Bu çalışma alı-
nan tedbirler Fenerbahçe’nin geleceği için çok 
önemli. 

Bunun dışında, önümüzdeki sezon futbolcu-
lar ile ilgili, alınan tedbirler, yeni planlamalar 
yapılması, corona süresinin artıya dönüşmesi 
için bir fırsat olacağını düşünüyorum. 

Pandemi süreci gösterdi ki, kulüp mali yapısı-
nın ayakta durabilmesi için, altyapıya dönülme-
sinin kaçınılmaz olduğudur. Umarım bu gerek-
liliği ve ihtimamı alt yapıya gösteririz.

Peki, bu süreçte siz neler yapıyorsunuz?
Ben TFF da “Genç oyuncu Gelişim Müdürü” 

adı altında olarak görev yapıyorum. Salgından 
önce burada liglere destek verip organizasyon-
lar yapıyorduk. Şu an programlarımızı ister is-
temez durdurduk, onun neticesinde bütün çalış-
malarımızı, evden home ofis olarak yapıyoruz. 
Diğer kulüplerin alt yapılarının faaliyetlerini 
durdurmuş olması, bundan sonra ne olacağı ile 
ilgili sorular geliyor. Biz de bildiklerimizi, ya-
pılacak olan yeni düzenlemeleri ve sürecin son-
lanması durumunda, kulüp altyapı sorumluları 
ile bu bilgileri paylaşmak..

Hepimizin bildiği gibi, UEFA ve FİFA bütün 
organizasyonlarını durdurdu. Bunun için bizde 
aramızda alternatifli programlar üretiyoruz. Ön-
celikle kendi işimiz olan altyapılardaki liglerin 
oynanması için, nasıl bir alternatif yaparız, diye 
kafa yormaktayız. Organizasyonu götüren arka-
daşlar olarak hep bunun planlarını yapıyoruz. 
TFF liglerin 12-13-14 Haziran da oynanması 
kararını açıkladı. İnşallah hayırlı olur.

Bizim 17-19 liglerimiz ile elit ve bölgesel ge-
lişim liglerimiz var, bu ligler çok önemli çünkü, 
sonunda düşme ve çıkmalar belirleniyor. Bunun 
dışında profesyonel ligleri, SÜPER  ligle, PTT 
liglerini ile entegre ederiz; bunların çalışması 
ve düşüncesi ile, home ofis ve tele konferans-
larla çalışmalarımızı sürdürüyoruz.

Futbolculuk kariyerinde birçok başarılara 
imza attın. Bunların içinde unutamadıkların 
nelerdir? 

FENERBAHÇE’DE YAŞADIĞIM 
ŞAMPİYONLUKLARIN AYRI BİR TADI 

LEZZETİ VE ANISI VARDIR
Benim için yaşadığım şampiyonluklar çok 

önemli, ama bu ülkede doğmuş Kadıköy, Bağ-
dat caddesinde yetişmiş, bu semtin takımı ve 
Türkiye’nin en güzel takımının formasını giy-
miş olmak benim için en büyük onurdur. Bun-
dan çok gurur duyuyorum. 

Bu formayla Fenerbahçe ve Milli takımın 
kaptanlığını yaparak şampiyonluklar kazandık. 
Fenerbahçe’de bu formayı en çok giyen 3-4 
oyuncudan biriyim. Bu çubuklu forma ve  renk-
ler sayesinde, herkes bizi tanıdı. Sahip olduğum 
her şeyi Fenerbahçe’ye borçluyum.

Fenerbahçe, Fenerbahçe’de oynayan oyun-
cular için çok iyi marka olmuştur.Fenerbahçeli 
Cemil, Fenerbahçeli Cem, Fenerbahçeli Oğuz, 
Fenerbahçeli Rıdvan gibi. Biz bu marka ile ta-
nındığımız için, her hareketimize her şeyimize 
dikkat etmemiz gerekiyor. 

Son 3 senemi Sarıyer’de geçirdim sonrasında 
Fenerbahçe de jübile yaparak futbolcu kariyerimi 
bitirdim. Fenerbahçe benim için başka bir anlam 
ifade eder. Bize Anadolu takımlarından kimse 
teklif sunamazdı. Kazandığımız paralar sadece 
standartların üzerinde bir rakamdı, yöneticiler 
bize atın imzayı derlerdi, bizde atıp çıkardık.                                                                                                                       
Fenerbahçe de para ikinci planda bir olguydu. 
Fenerbahçe de yaşadığım şampiyonlukların her 
birinin ayrı bir tadı lezzeti anısı ve sevinci var-
dır. 

FENERBAHÇE’DEKİ AİDİYET 
DUYGUSUNU, OYNADIĞIM SÜRECE 

EN İYİ BİLEN OYUNCULARDANIM…           

Cem PAMİROĞLU      
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Fenerbahçe’nin bugünkü performansı ve 
tavsiyeleriniz nelerdir?

Bizler her şartlarda kulübümüzün yanında ol-
mamız gerekiyor. Şunu unutmamak gerekir, ca-
miamızın %85 oyunu alan çok önemli bir isim 
ve bir başkan var. Gerek sosyal, gerek kültürel, 
gerek ekonomik olarak önemli işler yapılıyor. 
Evet, sportif başarıda biraz sıkıntı var. Gön-
lümden geçen Fenerbahçe’nin daha iyi yerlerde 
olması, yarışın içinde ve daha iyi kadrolarla ol-
ması lazım. Temennim bu yöndedir.

Futbolculuk döneminde alkış aldın hüzün 
yaşadın o dönemden sonra futbolu bıraktı-
ğında etkilendin mi hangi duyguları yaşadın 
bırakmak çok zor oldu mu?

SARIYER KULÜBÜ ÇOK ALAKALI 
GÜZEL İNSANLARIN OLDUĞU BİR 

YERDİ
Açıkçası, futboldan uzaklaşmadan önce ben 

kendimi buna hazırlamıştım. 1990 yılında Fut-
bolu bıraktıktan 6 ay sonra, Fenerbahçe kulübü 
beni rahmetli Erdoğan Arıca ile birlikte İngilte-
re’ye eğitime gönderdi.  Bir yıl eğitimde kaldık, 
benim futbolun içinde olmak zaten hedefimdi. 
O ihtişamlı tribün coşkusundan sonra 2,5 yılı 
Sarıyer’de geçirdim. Tabii aynı coşkuyu yaşa-
yamıyorsunuz. Orada da güzel günlerim, anıla-
rım oldu. Sarıyer kulübü çok alakalı güzel in-
sanların olduğu bir yerdi.  Burada  daha sakin 
bir ortamda olmam beni rahatlattı. Fenerbahçe 
de antrenmanlarda bile seyirci coşkusu yaşanır-
dı. Burada durum farklı oldu. Dolayısıyla arada 
’ki seyirci ihtişamı farklı olunca otomatikman 
buna da alışmış oluyorsunuz. O anlamda fazla 
sıkıntı yaşamadım diyebilirim. Fenerbahçe de 
tekrar altyapı da görev almam değerli hocalarla 
çalışmam başlangıç için çok önemliydi.

Bildiğim kadarı ile siz en son Darda-
nelspor’da antrenörlük yaptınız sonrada bı-
raktınız. Sizce Teknik direktörlük mü futbol-
culuk mu zor ne dersiniz?

TÜRKİYE’DE 14 BÖLGE VE 
ANTRENÖRÜN SORUMLUSUYUM

Ben 2008’e kadar antrenörlük yaptım, bu 
süreçte yurtdışı yurtiçi eğitimlerimi alarak 
PRO lisansına sahip oldum. Önce Fenerbahçe 
de asistan antrenörlük yaptım. Fenerbahçe’nin 
altyapısında çalıştım, arkasından Ağrıspor, Ri-
zespor,  Şekerspor, Göztepe ve Çanakkale’yi 
çalıştırdım. Bu arada Ümit milli takım teknik 
direktörlüğünü de yaptım. 1996-1998- Mustafa 
Denizli A milli takımının başındayken ona bağlı 
olarak çalıştım. 1996-1998 yılların da ümit mil-
li takım oyuncularıma baktığım zaman o takım-
da olanlar şu anda hepsi antrenörlük yapıyor. 
Kimler derseniz; Hasan Şaş, Ayhan Akman, 
Erol Bulut, Ümit Özat, Tamer Tuna, Fatih Tek-
ke. Bunların hepsi şimdilerde farklı takımlarda 
antrenörlük yapıyorlar.  2004-2006 yılların da 
19 yaş milli takımı çalıştırdım. Avrupa şam-
piyonasına gittik, o dönemde takımda Volkan 
Babacan, Mevlüt Erdinç, Arda Turhan, İlhan 
Parlak ve Caner Erkin gibi isimler vardı. Ayrıca 
şu an bize TFF başvurarak antrenörlük eğitimi 
almak isteyen sporcu kardeşlerimiz var.  2008 
yılında Ahmet Güvener futbol gelişim direktö-
rüydü. Bana bir teklif yaptı, bizimle çalışırmı-
sın? dedi, bende, antrenör olarak çalışabilece-
ğimi söyledim.  Türkiye’deki 14 bölgenin ve 14 
antrenörün sorumlusu olarak göreve başladım. 
2008 den bu yana, bölgeler koordinatörlüğü,  
gelişmekte olan milli takımlar sorumlusu, son 
3 seneden itibaren de, Türkiye de genç oyuncu 
geliştirme müdürü olarak görevimi sürdürmek-
teyim. Burada kulüplerin altyapısının organi-
zasyonunu yönetiyorum. Fikirlerimi düşüncele-
rimi, deneyimlerimi, birikimlerimi, günümüzde 
yeni gelişmekte olan ülkelerin neler yaptığına 
bakarak hepsini birbirlerine harmanlıyoruz. Ku-
lüplerin altyapı antrenörlerini oyuncularını, ku-
lüplerinin geliştirilmesi, akademik olarak neler 
yapılması gerektiği ile ilgili, araştırması için bu 
görevi yüklenmiş olarak çalışmaktayım.

Sizin döneminizle günümüzde oynanan 
futbol arasında, teknik ve taktik olarak ne 
gibi farklılıklar var?

FUTBOL DA SONUÇ FUTBOLCUNUN 
YETEKLERİNE BAĞLIDIR 

Bu çok boyutlu bir durum, bunların üzerin-
den o kadar zaman geçiyor ki her şeyden önce 
kurallar, talimatlar, futbol ve futbolcunun dü-
şünce yapısı değişiyor. Oyun içinde dizilişler, 
taktiksel anlayışlar, bunları günümüz futbolu-
na entegre ettiğimiz zaman, bu teknik taktiksel 
anlayışların içerisine oyuncu tipleri, oyuncu 
modellerinin sokulması, tercihlerin doğru ya-
pılması yönünde kararların verilmesi. Şu anda 
her şey bir parmak ucunda olduğu için bilgilere 
çok çabuk ulaşabiliyorsunuz. Bizim zamanı-
mızda futbol daha ağır oynanır ve daha birey-
seldi. Oyun kişilerin üzerinde yoğunlaşırdı. 
Şimdi ise takımla beraber oynama duygusu öne 
çıktığı için, antrenörlerin işi zorlaştı. Elbiseyi 
her kişinin üstüne oturtacak bir model değil de, 
doğru elbiseyi doğru takıma giydirme dönemin-
deyiz. Bunun yanında masörler, diyetisyenler, 
psikologlar, atletik performanslar, bölgesel ant-
renörler, kaleci antrenörleri, bunlar öne çıkınca 
ekibin teknik kadroları da genişlemiş oluyor. 
Futbol, sahanın içerisinde her metrekarenin he-
saplanarak oynandığı bir oyundur. Bütün bu uy-
gulamalara rağmen yine de sonuç, futbolcunun 
yeteneklerine kalıyor. Benim futbol oynadığım 
dönemle kıyasladığımızda, o dönemin yetenek-
li oyuncularına bu dönemdeki antrenman prog-
ramları uygulanmış olsa, ortaya seyirciyi heye-
can ve galeyana getirecek oyun sergilenirdi.

Milli takımın sıkıntılı günlerinde ay yıldız-
lı formayı giydin.  Bugünkü milli takımı ve 
milli ruhu nasıl yorumlarsın? 

ŞENOL GÜNEŞ MİLLİ TAKIMDA 
BAŞARILI OLMUŞTUR

Öncelikle bugün milli takımımızın geldiği 
nokta çok önemli. Bizim birlikte oynadığımız 
takım arkadaşlarımız, bugün Türk futbolunu 
yönetiyorlar. Yıllarca Fatih Terim ile oda arka-
daşlığı yaptım, Şenol Güneş ve Mustafa Denizli 
ile aynı takımda forma ıslattık. Birlikte üzüldü-
ğümüz ve sevindiğimiz anılarımız var. O dö-
nemde bizim seviyemizde, Avrupa ve Dünya 
şampiyonalarına katılamadık. Güncel başarı-
larla ancak övünebiliyorduk. Günümüze geldi-
ğimiz zaman, eskiden oyuncu olarak görev ya-
pan bu isimlerin birçoğu, bütün deneyimlerini, 
düşüncelerini, eksikleri varsa onları gidererek 
hatta üstüne koyarak bu noktalara gelindi. Bu 
çalışmalar sonunda Avrupa şampiyonalarına ve 
Dünya şampiyonalarına gidildi. Şimdi de Av-
rupa şampiyonasına katılmayı hakkeden genç 
dinamik bir milli takımımız var. Şenol Güne-
şinde burada önemli bir başarısı var. Bu sene 
gönül isterdi ki, Avrupa şampiyonası oynan-
saydı, Türkiye’nin yükselen önemli grafiği bu 
şampiyonaya damga vuracaktı. Dolaysıyla mil-
li takımda başarısı olan arkadaşlarım da benim 
için gurur vesilesidir.

Sporseverlere mesajın nedir?
Şu andaki duruma bakarak konuşursak, coro-

nalı günlerde acı bir gerçek var. İnsan onları, 
o zenginliği kaybedince değerini an-
lıyor. Bütün dünya spordan mah-
rum kaldı. Sporun içinde olan 
insanlar, mecburen eski orga-
nizasyonları seyrederek vakit 
geçiriyorlar. Bizler bugünlerin 
kıymetini bileceğiz. Önümüz-
deki günlerde bu yaşadıkları-
mız mazide kalacak, temen-
nimiz bundan böyle bunlardan 
ders çıkararak, her şeyin önemini 
bilmek. 

Fenerbahçe’yi tutan ta-
raftarlar için sahada 
baktığınızda bugün 
iyi gitmiyor, ama 
dışarıda da gönül 
veren kitle var. 
Bu kadar Yarıştan 
kopmuş ve 25-30 
bin seyirci ile maç 
bitiren bir Fener-
bahçe var.  O ne-
denle tam destek 
hep destek, bu çok 
önemli ve güzel 
bir şey. Bu neden-
le de Fenerbahçe 
taraftarı sabırlı ol-
sun ve desteklerini 
sürdürsünler. 



TFF yönetim kurulu top-
lantısının ardından Süper 
Lig’in 12 Haziran’da resmen 
başlamasına karar verildi.

Türkiye Futbol Federasyo-
nu (TFF) Yönetim Kurulu, 
gerçekleştirdiği toplantıda 
Süper Lig ile ilgili son kara-
rını verdi.

Süper Lig’in 2019-20 se-
zonu daha önce belirlendiği 
gibi 12 Haziran’da 27. haf-
tadan itibaren yeniden başla-
yacak.

Süper Lig’deki yedi ta-
kımın bu sezon için küme 
düşmenin kaldırılması yö-
nünde yaptığı başvurusu ise 
reddedildi. Buna göre yeni 
sezonda da Süper Lig’de 18 
takım olacak.

Futbolcu sağlığını korumak 
amacıyla IFAB tarafından 
kabul edilen ve ülke federas-
yonların takdirine bırakılan 
beş oyuncu değişikliği konu-
sunda talimat düzenlemesi 
yapıldığını açıklayan TFF, 
sezonun geride kalan lig ve 

kupa maçlarında söz konusu 
uygulamaya geçilmesi kararı 
alındığını duyurdu.

Öte yandan Süper Lig›de 
önümüzdeki beş haftalık 
müsabaka programı gün 
içerisinde kamuoyuna ilan 
edileceği de açıklanırken, 
Ziraat Türkiye Kupası yarı 
final rövanş maçlarının 
tarihleri ise belli oldu. Buna 
göre; 16 Haziran Salı günü 
Fenerbahçe - Trabzonspor, 
18 Haziran Perşembe günü 
Alanyaspor - Antalyaspor 
maçları oynanacak.

Cemil 
TURAN

Koronavirüs nedeniyle liglere verilen 
ara 12 Haziran’da sona eriyor. Fenerbahçe, 
Kayserispor’la oynayacağı maçla birlikte 
son 8 maça giriş yapacak.

Şampiyonluğa havlu atmış takımlar, 
gelecek sezonun yapılanmasını bu 8 
maçta yapabilirler. Bu yüzden 8 maç çok 
önemli. Fenerbahçe için ise 8+2 diyebiliriz. 
Kupa yarı finali ve olası bir finalden 
bahsedebiliriz. Futbolda kazanılan en 
son kupanın üzerinden 6 yıl geçti. Ligin 
başladığı hafta Cuma günü Kayserispor ve 
hemen Salı günü de Trabzonspor ile kupa 
yarı finaline çıkılacak. 

Trabzonspor maçının kazanılması 
taktirde Fenerbahçe’nin bu sezon kupayı 
alacağını düşünüyorum. Böyle bir sezonu 
kupayla kapatmak hele bir de uzun süre 
sonra gelen kupa ile kapatmak Fenerbahçe 
için gelecek sezon adına moral verici bir 
başarı olur.

Koronavirüs sebebiyle kulüpler 
ekonomik olarak zor duruma düştü. Eski 
transferleri bir süre unutmak lazım. Transfer 

politikaları öze dönmeli. Yani kulüpler 
daha çok altyapılardan yıldızlar çıkarmalı. 
Bu yıldızlar ile gelecek seneleri garanti 
altına almaları lazım. Bu süreci mali 
açıdan iyi tamamlayan ekipler uzun seneler 
şampiyonlukların favorileri olurlar.

Amatör şubelerde de muhakkak bütçeler 

küçülecektir. Özellikle voleybol ve 
basketbolda altyapı sporcuları bu sezon çok 
daha fazla süreler alacaklardır. Bu süreleri 
çok iyi değerlendirmeleri lazım. 

Bütün sporculara sağlıklı sezonlar 
diliyorum…

Son 8 Maçın Önemi

Büyük Atatürk’ün ‘’Çocuk 
sevgisi insan sevgisi için bir 
ihtiyaçtır’’ sözünden 1907 
aile hedefi ile yola çıkan İzmir 
Fenerbahçe Üyeleri Platformu, 
2.500 adet gıda paketi ve 3.000 
kutu ton balığını Lösev’e teslim 
etti. Aynı proje kapsamında 
çocuklar için binlerce maskelik 
kumaş ve Lösev Hastane 
bahçesi için tedarik edilen 
fideler de Lösev yetkililerine 
ulaştırıldı. Lösev Genel 
Koordinatörü Hülya Ünver 
teşekkür plaketlerini İFBÜP 
gönüllülerine takdim etti.

İFBÜP’den LÖSEV’E destek…

Süper Lig 12 Haziran’da 
Resmen Başlıyor



7



8

Dünya futbolunu felce uğratan Corona 
virüsü, Ülkemiz futbolunu da ayni şekilde 
etkiledi.  3 aylık bir aradan sonra başlaya-
cak olan Süper Ligde belirsizlikler de ha-
len devam etmekte, kimse neler yaşanaca-
ğını bilemiyor.  Bazı futbolcular oynamak 
istemiyor. 

Bu işin bir olumsuz yanı var, bir de 
olumlu yanı. Biz olumlu yanından bakar-
sak, yıllardır yabancı oyunculara ödenen 
euro ve dolarların haddi hesabi yok. Bu 
paralarla sabırlı olunabilseydi, kulüpler fut-
bolcu fabrikası kurar ve Avrupa’ya oyuncu 
ihraç ederek kasalarına büyük paralar ko-
yardı. 

Bizde ’ki yönetici zihniyeti aman ben bu 
sene takımı şampiyon yapayım da sonu ne 
olursa olsun, borç filan fark etmez. İşte bu 
anlayış bütün kulüpleri de batma noktasına 
getirdi. Şimdi Corona ile beraber söylemler 
değişti, gençlere yatırım yapıyoruz altya-
pıyı güçlendireceğiz diye. İnşallah lafta 
kalmaz. 3 Aylık sürede futbol oynamış 
büyüklerimle röportaj yaptım. Hepsinin 
ortak düşüncesi aynı “Altyapı ve gençler 
başka çıkış yok. 

Fenerbahçe yönetimi de basından oku-
duğumuzda aynı doğrultuda çalışmaları 
sürdürdüğünü anlıyoruz, ama resmi bir 
açıklama yok. 

Teknik direktör için Başkan’ın açıklama-
sı acele etmeyeceğiz oldu. Öyle ya Ersun 
Yenal ayrılalı 4 ay oldu, bu sürede basının 
dedikodularından başka bir şey duymadık. 
Ben Hırvat hoca ’ya daha sıcak bakıyorum 
çünkü Avrupa mantalitesinde ve ufku açık 
biri. Fenerbahçe de başarılı olur derim.

Fenerbahçe’yi tarihe geçirmiş bir şube 
var, “Fenerbahçe Erkek Basketbol takımı”. 
Orada kazanılan başarılarda payı olan gö-
rünmez birçok kahraman var. Her şeyden 
ötesi bir “Avrupa şampiyonu Fenerbahçe” 
var.

Aziz Yıldırım’ın başkanlık döneminde 
basketbola yapılan Yatırım’ın meyveleri 
alınan tarihi başarılarla alkışlanmıştır. 
Bu takım dan sorumlu  yönetici Ozan 
Balabanı da yabana atmayalım, takımın 
her saniyesinde  görev almış bir kişi. 
Ama burada en önemli değer büyük 
hoca “Zeljko Obradoviç”. Fenerbahçe’yi 
ve Türkiye’yi seven biri. Muhakkak 
değerlendirilecektir. Aksi olursa 
Fenerbahçe Basketbol takımı bugüne kadar 
kazandığı birikimlerini kaybeder.

Atila 
BARTIN KURTULUŞ VE GELECEK 

YERLİ GENÇLERDE

Hollanda’nın Fortuna Sittard ku-
lübünü satın alacağı dedikoduları 
hakkında konuşan Acun Ilıcalı, 
iddiaları kabul etti.

TV8’in sahibi ve eski spor muhabi-
ri Acun Ilıcalı, son dönemde çıkan 
iddialar hakkında konuştu.

Cüneyt Özdemir’in Youtube’daki 
kanalına konuk olan Acun Ilıcalı, 
Fortuna Sittard’ı satın alacağını 
itiraf ederken amacının Türkiye 
futboluna genç yetenekler kazan-
dırmak olduğunu söyledi;

“Evet ben Fortuna Sittard ile ilgi-
leniyorum. Bunu netleştirmek için 
de yakında Türkiye’ye geleceğim. 
Amacım genç yetenekleri Türk 
futboluna kazandırmak. Bugüne 
kadar hayatım hep genç yetenekleri 
bulmakla geçti. Tutkum olan fut-
bolda da bunu neden yapmayayım. 

O yüzden bu konuda açıkçası he-
vesim var, böyle bir düşüncem var. 
Olabilir, olmaya yakın diyeyim.”

Fortuna Sittard Başkanı Işıtan Gün 
de, geçtiğimiz günlerde iddiaları 
doğrulayarak ulaşım engelinin 
kalkması sonrasında yol haritasının 
belirleneceği bir görüşme 
gerçekleştireceklerini açıklamıştı.

Acun Ilıcalı: “Fortuna Sittard ile ilgileniyorum”
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Atila BARTIN

Aramızda yaş itibarı ile o günleri bire 
bir yaşayan futbolseverler vardır. Genç 
hatta orta kuşak bile bunları hatırlamaz. 
Stadyumlarda ezeli takımların maçlarında, 
taraftarlar birlikte oturur, maç sonunun 
skoruna göre sevinir veya üzülürlerdi. Hiçbir 
zaman taşkınlık yapmazlardı. Ertesi günü 
Dolmabahçe stadının etrafında buluşup, 
mağlup olan takımın bayrağına sarılı tabut 
taşırlardı. O günlerde amigoların yaşantıları 
ve çektikleri zorlukları anlatabilmek için 
böyle bir yazı hazırladım. Sanırım genç 
kuşağın ilgisini çekecektir. 

Karıncaezmez Şevki’yi özetleyen şu 
dizeler O’nu tanımanıza yeterli olacaktır;

Çiçek Sever, Esans sürer, Karıncaezmez, 
Çarpar Dağıtmaz, Vurur incitmez, Acele 
iş istemez, 30 Km den fazla hız yapmaz. 
Galatasaray’dan dönmez. 

Fenerbahçelisi, Beşiktaşlısı... Herkesle 
tokalaşırdı, herkes de O’nu çok severdi. 
Çünkü efendi bir adamdı. Galatasaray’a 
bağlılığı yüzünden eşinden bile boşanmıştı.

Mesleği otobüs şoförlüğü olan Şevki 
Güney, otobüsleri çiçeklerle donattığı için 
kurum tarafından ikaz edilince görevinden 
istifa etmiş  ve Opel marka otomobiliyle 
taksicilik yapmaya başlamıştı..

Taksisiyle Galatasaray Lisesi önüne gelir, 
yaklaştığında otomobilini durdurup üzerine 
çıkar ve selam dururdu. İstiklal Caddesi’nin 
trafiğini kitleme pahasına! 

1919 doğumlu Karıncaezmez ‘in gerçek 
adı Şevki Güney’di. O’na Karıncaezmez 
namını, devrin İstanbul Emniyet amiri, 
sonradan İçişleri bakanlığı da yapan Orhan 
Eyüboğlu vermişti. Çünkü Şevki aslen 
şofördü ve sürücülük hayatı boyunca bir tek 
kaza bile yapmamıştı. 

Karıncaezmez, İstanbul’un en kibar 
şoförüydü. Karıncaezmez ‘in arabasına binen 
kendini bir farklı hissederdi. Müşterilerine 
fevkalade saygılı birisiydi. Öyle ki diğer 
takımın taraftarları Karıncaezmezle dalga 
geçmeye çalıştıkları zaman, 

‘Sevgili kardeşler, paranız yoksa başka 
zaman verirsiniz’ derdi.

Bir Fenerbahçe maçında, Galatasaray 3-2 
kaybedince Karıncaezmez Şevki ‘uğursuz 
geliyor’ diyerek tribünden aşağı attılar ve 
bunun ardından kolu kırıldı. 

O sezon, Karıncaezmezi stadyuma 
almadılar. Alçılı olan koluna rağmen, 
doktorunun ‘kolunu alçıdan çıkarıp 
kaldırırsan senin için çok tehlikeli olur’ 
demesine rağmen stadyumun dışında, 
maç günleri yine Alçıyı kırıp, selam 
durdu Galatasaray’a. Ve bu, O’nu 
Galatasaray’ından mahrum bırakan ‘tribün 
faşistlerine’ bir protestoydu.

Bu olaydan sonra Karıncaezmez ‘in zor 
günleri başladı. Kolu kırıldıktan sonra bir 
türlü kaynamadı Şevki’nin, bazı tribün 
teröristlerinin onu gördüğü yerde tekrar 
saldırması ile kolu birkaç kere daha kırıldı 
ve çürüdü... En sonunda doktorlar onu 
kurtarmak için kolunu kestiler.

Karıncaezmez, artık selamını 
veremeyecekti. Tribünlere alınmaması ve 
arabasının yine bazıları tarafından tahrip 
edilmesi, onun hayatını daha da karamsar bir 
hale soktu. 

Karıncaezmez Şevki, maç gününde, 
Fenerbahçelilerin bulunduğu bölüme 
giderdi. Zaten Tribünleri dolduran tüm 
Fenerbahçeliler  ona saygı gösterirlerdi.. 
Karıncaezmez sarı-kırmızılı forması ve 
bayrağıyla yuhalanmaz, alkışlanırdı. 
Fenerbahçelilerle el sıkışırdı. Onu herkes 
severdi, ister Fenerbahçeli, ister Beşiktaşlı. 
Çünkü o çok efendi bir adamdı. Futbolun 
bir oyun, bir eğlence olduğunu biliyordu. En 
önemlisi; sportmenliğin barış, kardeşlik ve 
de centilmenlik olduğunu hissettiriyordu.

 Zamanında, arabasının kaza yapmasının 
ardından ‘arabam için bana borç verin, size 
taksit taksit öderim’ dediği Galatasaray 
kulübü onu geri çevirerek işsiz kalmasına 
neden olmuştu. 

Ayakkabısından çorabına, gömleğine 
kadar her şeyi sarı kırmızı renklerde 
bir amigo, 1960’lı ve 1970’li yıllarda 
Galatasaray tribününde herkes tarafından 
bilinir hale gelmişti. 

Sonrasında gözden kayboldu öldü 
sanıldığı bir dönemde Hagi ile çekilen 
resmini görenler Şevki Güney›in hayatta 
olduğunu öğrendiler. O yine sarı kırmızı 
pijamaları ile hastane koridorlarında 
geziniyordu...

Hastalıktan dolayı çökmüştü, o dev cüsseli 
adam günden güne daha da bitmişti. Onun 
yaşadığını öğrenen taraftarlar Karıncaezmez 
‘i yalnız bırakmadılar. Ömrünün büyük 
bir kısmını ilgiden, vefadan uzak geçiren 
Karıncaezmeze son dönemlerinde Ultraslan 
grubu kurucusu Alparslan Dikmen ve bazı 
taraftarlar tarafından ilgi gösterildi.

Karıncaezmez Şevki, uzun bir hastalık 
döneminden sonra, 23 Mart 2000 tarihinde, 
İstanbul’da vefat etti. Cenaze masrafını 
Galatasaray kulübü üstlendi. Karıncaezmez 
Şevki’nin cenazesine Turgay Şeren ve bazı 
eski futbolcular, yöneticiler ve Milli Amigo 
Birol, katıldılar.

Temmuz sayısında  MİLLİ  AMİGO 
BİROL’U TANITACAĞIM.

GEÇMİŞ TARİHİN EN KİBAR VE BEYEFENDİ TRİBÜN 
AMİGOSU, KARINCAEZMEZ ŞEVKİ…

AMİGOLAR



Metin Sipahioğlu, 
Fenerbahçe Öznur 

Kablo Kadın Basketbol 
Şubesinin önümüzdeki 
sezonki bütçesi, kadro 
yapılanması, hedefleri 

ve bazı önemli 
konular hakkında 
Anadolu Ajansı’na 

açıklamalarda 
bulundu.

Başkan Ali Koç’un olağanüstü 
fedakarlıkları yaptığını dile getiren 
Sipahioğlu, “Mali krizlerin dinmediği şu 
tabloda, alınan küçülme kararını çok doğru 
buluyorum. Önümüzdeki sezon kadın 
basketbolda takım bütçesi, yani toplam 
oyuncu net maaş bütçemiz 1.3 milyon 
dolar olarak belirlendi. Üzerine bir de bu 
sezonki gibi değerli sponsorumuz Öznur 
Kablo ile tekrar bir anlaşma sağlayabilirsek 
takım bütçesi yükümüzü 1 milyon dolar 
altı seviyesine çekebileceğiz.” ifadelerini 
kullandı.

Yönetim kurulunun, mevcut şartlar içinde 
kulüp için doğru bildiğini ve inandığını 
yapmakla yükümlü olduğunu hatırlatan 
Sipahioğlu, “Yani geçen sezon yüzde 
35 civarında küçülen takım bütçemiz ve 
yükümüz, bu sezon da yine aynı oranda 
küçülmeye devam edecek. Önümüzdeki 
sezon da yüzde 35 küçüleceğiz. Bu rakamları 
geçmiş yıllarla kıyasladığınız zaman, son 
15 yıldaki en düşük takım bütçesine sahip 
olacağımız söylenebilir.» diye konuştu.

“Hedeflerimizi küçültmüyoruz”

Metin Sipahioğlu, bütçeyi azalttıklarını 
fakat hedefleri küçültmediklerini aktardı. 

Fenerbahçe Yönetim Kurulu 
Üyesi Metin Sipahioğlu:

“Kadın basketbolda önümüzdeki 
sezonda yüzde 35 küçüleceğiz”
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Fenerbahçe’nin gelecek sezonda 4 kupada da 
zirve için oynayacağını anlatan Sipahioğlu, 
“Bütçemizi ve yükümüzü azaltıyoruz ama 
hedeflerimizi küçültmüyoruz. Hocamız ve 
takım menajerimizle beraber istişare ederek, 
tamamen hocamızın talepleriyle takımımızda 
olmasını düşündüğümüz isimlerle ve 
menajerleriyle görüşmeler gerçekleştirdik. 
Kadromuz tamamlandı sayılır, sanırım 
kısa bir zaman sonra açıklamış oluruz.” 
değerlendirmesinde bulundu.

Hedefledikleri takım bütçesini 
yakalamak adına bazı zorunlu ayrılıkların 
gerçekleşeceğini de vurgulayan Sipahioğlu, 
şöyle devam etti:

“Oyuncularımız gerekli fedakarlıkları 
yaparak imzalarını attılar. Önce Zandalasini 
ile başlayayım. Zandalasini’nin önümüzdeki 
sezon da devam eden bir kontratı vardı ama 
bu kontrattan karşılıklı çıkma şartları da 
mevcuttu. Avrupa’dan çok ciddi ve bizde 
kazanacağından çok daha üst miktarlarda 
teklifler geldi. Bu takımlar kontrattaki çıkma 
şartını da ortaya koymaya hazırlardı. Biz 
ise Zandalasini’ye önümüzdeki sezonki 
kontratını bile artık ödeyebilecek durumda 
değildik. Oyuncumuz ve menajeri ile bu 
doğrultuda görüşmeler gerçekleştirdik. 
Kulübümüzün içinde bulunduğu durumu 
ona anlatırken, kendisine verdiğimiz değeri 
ve buradaki rolünü de üstüne basarak 
vurguladık. Zandalasini ise müthiş bir 
davranış sergileyerek, hemen hemen biz 
hangi şartları sunabileceğimizi belirttiysek 
kabul etti ve önümüzdeki sezon bizdeki 
sözleşmesinden çok daha yüksek teklifler 
almışken, yüzde 35-40’a yakın indirime 
giderek imzasını attı.”

Sipahioğlu, kadroya yeni katılan 
oyuncuların da bütçe küçültmeye giden 
yoldaki ciddiyetlerinin farkında olduğunu 
anlatarak, şunları aktardı:

“Başta kaptanımız Tuğçe Canıtez olmak 
üzere yerli yabancı takımda kalmasını 
planladığımız oyuncularımız gerekli 
fedakarlıkları yaparak imzalarını attılar. Bu 
sezon bu anlamda transfer görüşmelerinin 
geçen sezona göre daha rahat geçtiğini 
belirtebilirim. Geçen sezon oyuncular ve 
menajerler kulübümüzün bütçe düşürme 
konusunda bu derece ciddiyetli olduğunu 
düşünmüyorlardı. Her sezon bu ciddiyet 
sanırım daha da iyi anlaşılıyor ve maliyet 
fayda endeksi çok daha yüksek şartlarda 
transferler yapabiliyoruz. Bu yüzden, 
basketbolseverler yeni sezon kadromuzu 
ve bazı oyuncuları görünce, geçmişle 
kıyasladıklarında bu bütçe ile nasıl 
yapılabildiğine şaşırmasınlar.”

Takımın önemli isimlerinden Alina 
Iagupova’ya yeni sözleşme önerdiklerini 
ancak oyuncunun ailevi sebeplerden 
ötürü başka bir yerde oynamak istediğini 
söylediğini belirten Sipahioğlu, “Alina ile 
aramızda hiçbir zaman maddiyat ile ilgili bir 
problemimiz olmadı. Alina’ya kapılarımız 
her zaman açık, önümüzdeki sezonlarda 
ortak şartlarda buluşursak neden yollarımız 
tekrar kesişmesin.” şeklinde görüş belirtti.

Metin Sipahioğlu, attıkları her adımı 
eleştirme gayretinde olan bir yapı 
bulunduğunu söyledi.

Özellikle organize olarak hareket eden 
belli bir yapının, kendileri tarafından 
kulübün menfaatleri için atılan her adımı 
eleştirme niyetinde olduğunu dile getiren 
Sipahioğlu, şunları kaydetti: «Futboldan 
basketbola voleybola, alınması muhtemel 
her kararın önüne organize olarak önceden 
set çekip itibarsızlaştırmak için büyük çaba 
sarfeden bir yapı var. Burada kastettiğim 
takımı ve kulübüyle ilgili iyi niyetle fikir 
paylaşan, yorumlar yapan, konulara doğal 
tepkilerini veren taraftarlarımız değil elbette. 
Organize hareket eden ve başka amaçlarla, 
itibarsızlaştırma hedefleyen yapı.”

Söz konusu kişiler ne kadar organize 
hareket ederse etsin, yönetim kurulunun 
inandığını yapacağını dile getiren 
Sipahioğlu, şunları kaydetti: “Fenerbahçe 
yönetim kurulu, bu kişiler ne yaparsa 
yapsın, ne kadar organize hareket ederlerse 
etsinler, mevcut şartlar içinde kulübümüz 
için doğru bildiğini, inandığını yapmakla 
yükümlüdür ve Fenerbahçe menfaatleri için 
de bunu sonuna kadar yapacaktır. İlk 2 sezon 
bazı açılardan yönetimimiz için tecrübe 
olsa da, özellikle bu sezondan itibaren, 
yapılan hataları tekrarlamamanın yanında, 
yönetimsel anlamda çok daha kararlı, 
güçlü ve mevcut şartlara uygun rasyonel 
yaklaşımlar sergileneceği ortada. Günün 
sonunda Fenerbahçe›nin tek sahibi her 
zaman taraftardır, halktır. Ancak başarıdan 
da başarısızlıktan da sorumlu olan ana mecra 
yönetim kuruludur.”

“Federasyonumuzun 
verdiği iptal kararına 

saygı gösterdik”

Metin Sipahioğlu, kadın basketbolda çok 
başarılı bir sezon geçirdiklerini ifade etti.

Sezon başında hedefledikleri 4 kupadan 
2’sini müzelerine götürdüklerini, lig 
ve FIBA Kadınlar Avrupa Ligi’nde 
de istedikleri yerde bulunduklarını 
hatırlatan Sipahioğlu, “Maalesef hayatta 
böyle tatsız sürprizler olabiliyor. İnsan 
hayatı ile ilgili böyle bir durum ortaya 
çıktığında ise; Fenerbahçe Spor Kulübü 
olarak tek düşüncemiz milletimizin, ülke 
insanımızın, sporcularımızın sağlığı oldu. 
Bu doğrultuda, önce insan sağlığı diyerek, 
federasyonumuzun verdiği iptal kararına 
saygı gösterdik.” diye konuştu.

FIBA Kadınlar Avrupa Ligi’nde ise 
durumun ligden biraz daha farklı olduğunu 
ifade eden Sipahioğlu, şunları aktardı:

“Bu turnuva, grup maçlarının 
tamamlanması sonrasında, çeyrek final 
ilk maçlarının oynanmasının ardından 
durduruldu, bitime sadece 3-4 maç kalmıştı. 
FIBA ile bu konuda görüşmelerimiz sürüyor, 
sanırım Haziran ayının ortasında bu sezonki 
FIBA Kadınlar Avrupa Ligi’nin durumu 
ile ilgili bir karar alacaklar. Çeyrek finale 
kalan tüm takımları, yeni sezonda Ekim ayı 
gibi bir şehirde toplayıp, Final 8 şeklinde 
bir organizasyon gerçekleştirebilirler. 
4-5 günde 2019-2020 sezonu bu şekilde 
tamamlanabilir. Bu organizasyonda grup 
maçları tamamlandığından ve çeyrek final 
aşamasına gelindiğinden kalan takvim 
çok kısa. Şu an hem kararı bekliyoruz 
hem de gelecek sezonun yapılanması ile 
ilgileniyoruz.”
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2003-2008 yılları arasında giydiği Fe-
nerbahçe formasıyla önemli başarılara imza 
atmış ve artık Futbol A Takımının teknik 
ekibinde görev alarak Fenerbahçe’ye hizmet-
lerini sürdüren Mehmet Aurelio, Fenerbahçe 
TV’ye açıklamalarda bulundu.

Fenerbahçe’ye döndüğü için çok mutlu ol-
duğunu söyleyen Aurelio; dönüş hikayesini, 
koronavirüs salgını gündemini ve bu süreçte 
yapılan hazırlıkları değerlendirdi.

Evine döndüğü için çok mutlu hissettiğini 
belirterek sözlerine başlayan Aurelio, karşı-
laştığı atmosferle ilgili, “Ortam mükemmel. 
Teknik ekip ve oyuncular bana çok destek 
oluyorlar, hepsine teşekkür ediyorum. Çok 
mutluyum. Taraftarlarımıza da çok teşekkür 
ediyorum, sosyal medyadan çok fazla mesaj 
gönderiyorlar. Evime döndüğüm için mutlu-
yum. Eski zamanda yaşadığımız mutlulukları 
tekrar yaşayacağız.” dedi.

Geri dönüş hikayesini ise Aurelio, “Ger-
çekten benim için çok önemi bir gelişmeydi. 
2003 senesinde Fenerbahçe’ye geldim ve 
burada 5 sezon geçirdim. Burada çok mut-
luydum. Fenerbahçe benim bugüne kadar en 
mutlu olduğum benim için en önemli kulüp. 
Hala kalbimde yaşadığım mutlulukları, şam-
piyonlukları ve güzel anları her zaman sakla-
dım. Şimdi buraya geri dönmek nasip oldu. 
Benim için büyük mutluluk. Çok çalışıp eski 
mutluluklara tekrar kavuşmak istiyoruz.” 
sözleriyle anlattı.

Koronavirüs salgını sonrası takımla ilgili 
gözlemlerini aktaran Aurelio, “Durum çok 
iyi. Uzun zamandır evden antrenman yapı-
yorlar. Kampta da çok çalışıyorlar. 12 Ha-
ziran’da lig tekrar başlayacak ve onlar daha 
yüksek tempoda oynayacak. Trabzonspor’la 
Türkiye Kupası yarı finalinde oynayacağımız 
çok önemli bir maç var. İnşallah Türkiye 
Kupası’nda şampiyonluk yaşayacağız.” dedi.

Futbolcuların bu süreçteki performansları-
nın gidişatıyla ilgiliyse Aurelio, “Gerçekten 
evden video konferans üzerinden antrenman 
yaptıkları dönemde zaten takım çok iyi bir 
şekilde çalışmış. Şimdi sahada daha çok top-
lu ve fizik üzerine idmanlar yapılıyor. Herkes 
elinden gelenin en iyisini yapıyor. Herkes 
özverili şekilde çalışıyor. Takımın amacı her 
geçen gün fizik-kondisyon anlamında daha 
iyiye gidip ligin tekrar başladığı zaman hazır 
olabilmek.” değerlendirmesini yaptı.

Takımımızın teknik heyetinde yer alan 

isimleri tanıyor oluşunun büyük bir avantaj 
olduğunu ise Aurelio şu sözlerle aktardı: 
“Hepsi benim eski arkadaşlarım. Volkan 
Ballı, Kaptan Emre, Volkan Demirel… Ben 
çok mutluyum çünkü onlarla Fenerbahçe’de 
tekrar çalışıyorum. Onları çok seviyorum. 
İnşallah tekrar güzel şeyler yaşayacağız.”

Pandemi süreciyle ilgili düşüncelerini de 
paylaşan Mehmet Aurelio, “Tabii ki herkes 
için çok zor bir dönem. Hepimiz çok üzülü-
yoruz çünkü çok fazla insan hayatını kaybet-
ti. Hem futbolcular hem de teknik ekip için-
de bulunduğumuz bu zor dönemden dolayı 
çok üzgünüz. Yapmamız gereken şey dua 
etmek, inançlı olmak, sağlıklı günlere tekrar 
kavuşabilmemiz için dua etmemiz gereki-
yor.” diye konuştu.

Tecrübeleriyle birlikte oyunculara yardım-
cı olmak istediğini belirten Aurelio, “Güzel 
zamanlar yaşadık. O zamanlar geride kaldı 
ve şimdi başka bir görevdeyim. Şimdi daha 
farklı bir şekilde yardım etme imkanı elde et-
tim. Diğer oyunculara, özellikle genç oyun-
culara yardım etmeye çalışıyorum. Bizim 
için en önemli şey birlik olmak. Benim de 
oynadığım dönemde birliktelikle birlikte çok 
güçlü bir takımdık. Özellikle şu an içinde 
bulunduğumuz dönemde daha da önem kaza-
nıyor. Herkese herhangi bir şekilde elimden 
geldiğince yardımcı olmak istiyorum.” şek-
linde konuştu.

Takımımızın Brezilyalıları Luiz Gusta-
vo ve Jailson’la ilgiliyse Aurelio, “Jailson 
ve Gustavo müthiş karakterler. Daha yakın 
muhabbet ediyoruz. Çok iyi oyuncular. 
Fenerbahçe’ye nasıl daha iyi katkı 

sağlayabilirler bunu konuşuyoruz sürekli. 
Daha da iyi katkılar sağlayacaklar. Onlar 
burada olduğu için çok mutluyum. İnşallah 
uzun yıllar boyunca Fenerbahçe’ye çok fazla 
yardım ederler.” ifadelerini kullandı.

Brezilyalıların hızlı adaptasyon sağlama-
ları ve iyi performans sergilemelerini ise 
Brezilyalılar ile Türklerin benzerliğine bağ-
layan Aurelio, “Bence Brezilya insanları ile 
Türkler çok benzer. Çok sıcak insanlar. İyi 
anlaşıyorlar. Hemen adaptasyon sağlayabili-
yorlar.” dedi.

Fenerbahçe forması giydiği Chelsea maçı-
nı ve Türkiye A Milli Takımı forması giydiği 
Çek Cumhuriyeti karşılaşmasını unutma-
dığını sözlerine ekleyen Mehmet Aurelio o 
karşılaşmaları şu sözlerle anlattı: “Chelsea 
ile oynadığımız ilk maçı hatırlıyorum. Ka-
dıköy’de 2-1 kazandık. Her zaman hatıram-
dadır. Harika atmosfer vardı. Milli takımda 
da Çek Cumhuriyeti maçını her zaman hatır-
lıyorum. 2-0 geriden 3-2 çevirmiştik maçı. 
Çok güzel bir karşılaşmaydı, orada da harika 
atmosfer vardı.”

Türk insanını çok sevdiğini, İstanbul’da 
yaşadığını belirten ve Türkiye için ikinci 
vatanım diyen Aurelio, “Ben her zaman duy-
gularımla konuşuyorum. Buraya geldiğim 
zaman ‘evime döndüm’ diyorum. Çünkü 
burası kulüp kariyerimde oynamaktan en 
çok mutlu olduğum yer. Tanrı isterse ve çok 
çalışırsak oyunculuk zamanında elde ettiğim 
gibi çok büyük mutluluklar elde edebilece-
ğimizi düşünüyorum.” ifadeleriyle sözlerini 
tamamladı.

“Evime Döndüm”
Aurelio:
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Merhaba sayın okurlar… 
Uzun bir aradan sonra tekrar gazetede 

yazmaya başladım.
Geçenlerde gazetenin imtiyaz sahibi 

Sayın Atila Bartın beni telefonla aradı ve 
yazılara başlamam ricasında bulundu; ka-
bul ettim. 

Gazetenin genel yayın politikası ne olur-
sa olsun bendeniz doğru bildiğimi yazaca-
ğımı belirtiyorum. Gazetenin adı değişmiş. 
Bir ara neşriyatı durduran imtiyaz sahibi, 
yeniden yayına geçmek için, isim değiş-
tirme mecburiyeti ile karşılaşmış; Süper 
Fener adını uygun bulmuş. 

Okurlarım bilirler, bendeniz bu Fener 
deyiminin kullanılmasına hep karşı çıkmı-
şımdır.  Çünkü kulübümüzün adı Fener-
bahçe’dir. Fener,  Haliç kıyılarındaki bir 
semtin adıdır. 

Ayrıca, bileşik kelimeler parçalanırsa, 
tuhaf durumlar da ortaya çıkabilir. Ezeli 
rakiplerimizin isimleri de bileşik kelimedir. 
Ancak, hiç kimse onları, Galata ve Beşik 
diye anmaz.  

Fakat Fenerbahçe, Fener diye kısaltılır, 
bir kısım ahali tarafından… Bu alışkanlık 

da, gelir, gazetenin ismine oturuverir. Doğ-
ru, Fener süperdir;  lakin Fenerbahçe Süper 
Plas…                                                                                                 

Yazının birinci bölümünü özeleş-
tiriye ayırmakta, asli bir amacım var:                                                                                 
Yazı prensibimi resmetmek…                                                                                                                                       
          

Evet, biz taraf değiliz, bir tara-
fa meyletmeyiz. Hangi cenaptan 
kaynaklanırsa fark etmez; doğruyu                                                          
metheder eder, yanlışı zemmederiz. Ancak, 
eleştirdiğimiz icraatın yerine, neyi önerdi-
ğimizi de belirtiriz. Çünkü biz Fenerbah-
çe’nin haklarından yana tarafız.                                                                                                          

Önemli olan Fenerbahçe›mi-
zin başarılı olmasıdır. Bu anlamda, 
kim, ne ve nasıl destek de ve ic-
raatta bulunursa teşekkür ederiz.                                                                                                                                          
    Şu husus çok hassastır: 

 Fenerbahçe içinde politika yapanlar, 
Fenerbahçe’nin başarısız olması halinde, 
bu durumdan yararlanıp, kendileri başa-
rı vaat edebilirler. Bu durum anlayışla 
karşılanabilir. Ancak, politik çıkarı için, 
Fenerbahçe’yi başarısız olmaya sevk 
etme heveslerini ve gayretlerini asla ka-
bul edemeyiz.  İlk makalemde makro 
çerçeveler çizdim,. Gelecekteki yazıla-

rımda herhalde somut ve mevzii doku-
nuşlar yapan pasajlar yer alabilecektir.                                                                                                                     
Okurlarımıza ve tüm Fenerbahçelilere say-
gılar ve selamlar, sunarım.

Fenerbahçe spor kulü-
bü genel sekreterlerinden                                                                                                    
Yüksek divan üyesi.

KÖKSAL 
ÖZBEK SÜPER PLAS

Meksika’da Liga MX 
Clausura bitime 7 hafta kala 
salgın nedeniyle iptal edildi.

Geçtiğimiz günlerde 
Meksika’nın Santos Laguna 
kulübünde 12 test sonucunun 
pozitif çıkmasının ardından 
Liga MX Clausura iptal edildi.

Ligde bitime 7 hafta kala 
alınan karar sonrasında 
şampiyon takım ilan 

edilmezken, mevcut puan 
tablosunda ilk iki sırada yer 
alan Cruz Azul ile Leon 
kulüplerinin 2021 CONCACAF 
Şampiyonlar Ligi’ne katılmaya 
hak kazandıkları açıklandı. 

Öte yandan Temmuz veya 
Ağustos ayında başlaması 
planlanan Liga MX 
Apertura’nın ise seyircisiz 
olarak oynanmasına karar 
verildi.

Meksika’da 
Liga MX iptal edildi

İspanya Başbakanı Pedro 
Sanchez, La Liga’nın 8 Hazi-
ran’dan itibaren başlayabilece-
ğini söyledi.

İspanya Başbakanı Pedro 
Sanchez, La Liga’da 2019-
20 sezonunun 8 Haziran’dan 
itibaren devam edebileceğini 
açıkladı.

Salgından en sert etkilenen 
ülkelerden biri olan İspanya’da 
hükümet, karantina önlemleri-
ni yavaş yavaş gevşetiyor. Bu 
plan doğrultusunda spor müsa-
bakaları için de izin çıkıyor.

Başbakan Sanchez, bugün 
yaptığı açıklamada “İspanya 

gerekeni yaptı ve artık herkes 
için yeni bir ufuk söz konusu. 
Birçok günlük aktiviteyi ye-
niden başlatma zamanı geldi. 
La Liga 8 Haziran’dan itibaren 
başlayabilir.” ifadelerini kul-
landı ve futbolun dönüşü için 
yeşil ışığı resmen yaktı.

La Liga 8 Haziran’dan itibaren 
geri dönüyor
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Liverpool’un eski futbolcu-
larından John Barnes, Leicester 
forması giyen A Milli yıldız 
Çağlar Söyüncü’nün transfer 
edilmesi gerektiğini söyledi.

Eski İngiliz futbolcu John 
Barnes, 10 sene formasını giy-
diği Liverpool’a transfer tavsi-
yesinde bulundu.

Liverpool’un Çağlar Sö-
yüncü, Dieo Llorente, Erling 
Haaland ve Jadon Sancho gibi 
isimlere yönelmesi gerektiğini 
ifade eden Barnes, bir bahis 
sitesine verdiği röportajında 
şunları söyledi:

“Çağlar Söyüncü her kulübe 
uyum sağlayabilecek bir fut-
bolcu. Leicester City’de savun-
manın lideri oldu ve kendini 
çok geliştirdi. Topla çok iyi ve 
takıma elinden gelenin fazlasını 
verdi. Eğer Leicester City onu 
satmak istese Çağlar şu anda 
büyük takımlardan herhangi 
birisine gidebilir.”

Real Sociedad forması giyen 
Llorente’nin de Liverpool’da 
uzun vadeli ve yararlı bir trans-
fer olabileceğini söyleyen Bar-
nes şöyle devam etti:

“Liverpool transferleri ya-
parken çok ince çalışıyor. Uzun 
süreli yatırımlarla ilgileniyor-
lar ve Llorente de henüz 26 

yaşında. Onun gibi sağlam ve 
tecrübeli bir oyuncunun takıma 
katılması harika olur.”

Vatandaşı Sancho için ise 
Barnes, “Sancho gibi bir kanat 
oyuncusu rakip defansı kasıp 
kavururdu. Onun Liverpool’da 
olması muhteşem olur” dedi.

Son olarak Dortmund’un 
Norveçli golcüsü Haaland için 
ise şöyle devam etti: «Gencecik 
yaşına göre inanılmaz şeyler 
başarıyor, adeta bir fırtına gibi. 
Haaland çok fazla düşünmeyen 
oyunculardan biri. Ne gerekliy-
se onu yapıyor ve gerisi hakın-
da endişelenmiyor. Eğer Salah 
ve Mane ile oynayasaydı olağa-
nüstü olurdu. Daha büyüyecek, 
kendine güveni artacak, oyun 
yönünü bilgece geliştirecek ve 
bitiriciliğini daha da iyi yapa-
cak. Haaland için sınır gökyü-
zü. Bu yüzden bu momentumu 
devam ettirip ettirmemek ona 
kalmış çünkü bu hızla devam 
etmek hiç de kolay değil.»

Brezilyalı eski futbolcu Ri-
valdo, Erling Haaland’ın Real 
Madrid için uygun bir seçenek 
olduğunu söyledi.

Rivaldo, Borussia Dort-
mund’un genç yıldızı Erling 
Haaland’ın zamanı geldiğinde 
La Liga’da parlayabileceğini 
dile getirdi.

Ara transfer döneminde Bo-
russia Dortmund’a imza atan 
Norveçli yıldızın adı sık sık 
Real Madrid ile anılıyordu.

Barcelona’nın efsane oyun-
cularından Rivaldo, Betffair’e 
yazdığı yazıda önümüzdeki 
yıllarda Haaland’ın La Liga’da 
forma giyebileceğini ve Bre-
zilyalı Ronaldo’nun seviyesine 
ulaşabileceğini belirtti:

“Haaland halihazırda zaten 
harika bir oyuncu. Henüz 19 
yaşında ve gelecekte çok daha 
iyi seviyelere gelebilir. Dün-
yanın en iyi golcülerinden biri 

olabilir. Sahada korkusuzca oy-
nuyor ve çok sakin kalabiliyor. 
Ancak yine de öğreneceği çok 
şey var. Birçok kulübün onun 
peşinde olması normal.»

“Bazıları onun stilini Ronal-
do Nazario ile karşılaştırıyor. 
Hızlı ve korkusuz oynamaları 
birbirlerine benziyor. Ancak 
yine de Ronaldo’nun halefi 
olacağını düşünmek için çok 
erken. Ronaldo, dört kez katıl-
dığı Dünya Kupası’nı iki defa 
kazandı. Haaland’ın onun sevi-
yesine ulaşabilecek potansiyeli 
var. Real Madrid yaz aylarında 
Haaland’ın peşine düşecek 
gibi görünüyor. İspanya onun 
için ideal bir yer olabilir. Keza 
Barcelona da iyi bir alternatif 
olabilir.”

Erling Haaland, Borussia 
Dortmund formasıyla çıktığı 9 
lig karşılaşmasında 10 gol kay-
detme başarısı gösterdi.

Rivaldo: Haaland, 
Ronaldo’nun 

seviyesine çıkabilir

John Barnes: “Liverpool 
Çağlar Söyüncü 

transferini düşünmeli”
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Hiçbir Kulüpte Olmayan Voleybol 
Rekabeti Fenerbahçe’de

CENGİZ 
TOKGÖZ

Türk Sporu’nun en başarılı sporu vo-
leybolda, Fenerbahçe’deki rekabet hiçbir 
kulüpte yok.

Bir zamanlar Eczacıbaşı Kulübü’nde-
ki kadın-erkek rekabeti, erkek takımının 
“Profesyonelleşti” denilerek 11 yıl şampi-
yonluktan sonra kapatılması gözleri kulüp 
takımlarına da çevirmişti.

Galatasaray erkeklerde 4 lig şampiyon-
luğu kazanırken, Fenerbahçe ezeli rakibini 
geçerek 5 kez kupayı müzesine götürdü. En 
son 2019-20 sezonunda da şampiyonluğun 
en güçlü adayı iken koronavirüs nedeni ile 
ligler durduruldu. Böylece sarı-lacivertli 
takımın şampiyonluğu da güme gitti. Ga-
latasaray, ilk lig olan 1970-71 sezonunda 
şampiyon olurken, Fenerbahçeli Antrenör 
Enver Göçener ile 3 yıl arka arkaya (1986-
89) kupayı kazandı. Ancak sarı/kırmızılıla-
rın kadınlarda şampiyon-
luğu hiç yok. Beşiktaş ise 
sürekli zirveden uzakta. 
Siyah-beyazlılar düşe-kal-
ka fileye yükseliyor. Ve 
son sezonda da yeni yö-
netim 6-7 aydır antrenör 
ve oyuncuların maaşlarını 
ödemediği gibi, şubeyi 
kapatmayı düşünüyor.

Siyah-beyazlı kulübün 
ekonomik zorluk içine 
girmesinden sonra bazı 
isimler başka kulüplere kaçtı. Başta Fener-
bahçe taraftarı olmak üzere Galatasaray 
seyircisi de takımları ile oynayan Beşiktaş-
lılara tribünlere çağırıp lehte tezahürat yap-
ması ve onları alkışlaması ise Beşiktaş’ın 
futboldan başka bir şeye akılları yetmeyen 
yöneticilerine okkalı bir tokat idi.

Futbolun yanı sıra voleybol ile saha-
larda olan kulüpler içinde en başarılısı 
Fenerbahçe.

Sarı-lacivertli kulüp erkek ve bayanlarda 
hayli başarılı.

Kadın takımı Mehmet Ali Aydınlar’ın 
Acıbadem hastanesi desteği ile 2010 yılında 
Katar’ın Doha kentindeki Kulüplerarası 
Dünya şampiyonası’nda altın madalya ka-
zandı. Brezilyalı Solly Ossco’yu finalde 3-0 
(23-22-17) yenen sarı-lacivertli takımda 
bugünkü kaptan Eda Erdem’in yanı sıra 
Skowıonska, Luibov, Fofao, Fürst, Os-
mokroviç ile libero Nihan bulunuyordu.

Kadın ve erkek takımlarının Avrupa’da 
çifte kupayı kazanmaları da 
var ki muhteşemdi. Fener-
bahçe’den 2014’te Avrupa’da 
çifte zafer!.. Fenerbahçe Erkek 
Voleybol Takımı ile Kadın Vo-
leybol takımları, İstanbul’da 
oynanan finallerde Rus ve İtal-
yan rakiplerine set vermeden 
kazanarak aynı gün içerisinde 
CEV Challenge Kupası’nı ka-
zanarak Türkiye’ye çifte gurur 
yaşattı.

Lige bakacak olursak Fe-
nerbahçe Acıbadem 2008-09, 

2009-10, 2010-11, 2014-15, 2016-17 yılla-
rında şampiyon oldu. İlk 3 sezonda Acıba-
dem, son 2 sezonda da Grindig sponsor idi.

Fenerbahçe acıbadem  2009-2010, Fe-
nerbahçe Grundig 2014-15, ve Fenerbahçe 
2016-17 sezonu sonunda da Süper kupa’nın 
sahibi oldu. Süper kupa’da Fenerbahçe er-
kek takımı 2007-08, 2011-12 ve 2016-17 
sezonunda şampiyon oldu.

İki kupaya kazananın fileye yükseldiği 
Şampiyonlar kupası’nda da Fenerbahçe 
Acıbadem 2008-09, 2009-10 sezonunda 
Acıbadem’in, 2014-15 sezonunda da Grun-
dig’in sponsorluğunda kupayı kazandı. 
Erkeklerde bu kupada Fenerbahçe Grundig 
3 kez (2010-11, 2011-12 ve 2016-17) şam-
piyonluk gördü.

Dünyayı saran Koronavirüs nedeni ile 
ülkemizde de bir ekonomik kriz bekleniyor. 
Böyle olunca da her kulüp gibi Fenerbahçe 
de bazı konulardaki harcamalarını asgariye 
indirmek zorunda. Bu daralmaya tabii vo-
leybol da uğrayacak. Ancak alt yapısı güçlü 
olan kulüpler direnecekler. Sarı-lacivertli 
kulübün altyapısı da vasatın üzerinde. Yüz-
lerce aile çocuklarını bu altyapılarda yarın-
lara hazırlıyor.

Başkan Ali Koç, kapatmayı değil, ku-
lübün imkanları dahilinde voleybolu da 

devam ettireceklerini söyledi. Bu voleybol 
için bir müjdedir. Çünkü Fenerbahçesiz bir 
voleybol düşünülemez. Çünkü tribünler 
sarı-lacivertli taraftarlar ile doluyor.

Ancak, büyük paralar ile oyuncu almak 
yerine kendi yetiştirdiklerin ile mücadeleye 
devam etmekte kazanç var.

Bir de şu gerçek var. Futbol kulüpleri 
içinde müesseselerle mücadele eden takım-
lar içinde en başarılısı Fenerbahçe. Başkan 
Ali Koç, Şube Sorumlusu Sımla Türker 
Beyazıd ve Menajer Abdullah Paşaoğlu’nun 
uyumlu işbirliği de başarının anahtarı. 
Unutulmaması gereken geçmişteki isimler 
de var. Önceki Başkan ve şube yöneticiliği 
yapan Aziz Yıldırım’ın voleybola olan ilgi 
ve desteği ile rahmetli Hakan Dinçağ’ın 
başarılı mesaisi. Ve Fenerbahçe tarihinde 
bu sporun ayakta kalması için didinen ve 
gece-gündüz demeden emek veren Perihan 
Özbilgin.

Sponsorların en çok rağbet ettiği kulüp 
Fenerbahçe.

Sarı-lacivertli kulübe şimdiye kadar des-
tek olan sponsorlar şöyle:

•Fenerbahçe (sponsorsuz)
•Fenerbahçe Acıbadem (2007-2011)
•Fenerbahçe Universal (2011-2012)
•Fenerbahçe Grundig (2014-2018)
•Fenerbahçe Opet (2018-2019)
Fenerbahçe HDİ Sigorta (2019-2020)

GELECEK SAYIDA ALTYAPIDA DU-
RUM NE
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İtalya Futbol Federasyonu 
(FIGC) Başkanı Gabriele 
Gravina, Serie A’nın yeniden 
başlayacak olmasından dolayı 
duyduğu mutluluğu gizlemiyor.

İtalya Spor Bakanı Vincenzo 
Spadafora, 28 Mayıs Perşembe 
günü yaptığı açıklamada Serie 
A’nın 20 Haziran’da yeniden 

başlayacağını duyurdu.

Yarı final aşamasında bıraktığı-
mız İtalya Kupası da önümüz-
deki haftalarda kaldığı yerden 
devam edecek.

İtalya Futbol Federasyonu 
Başkanı Gabriele Gravina yap-
tığı açıklamada “Futbolun ye-
niden başlaması bütün ülkeye 
umut verecek. Alınan karardan 
dolayı çok mutluyum. Bu ba-
şarıyı Bakan Spadafora ve tüm 
hükümet üyeleri ile paylaşıyo-
ruz. Yürürlüğe koyduğumuz bu 
proje, büyük bir sorumluluğu 
da beraberinde getiriyor. Çünkü 
Serie A ile birlikte, Serie B, 
Serie C ve Kadınlar Serie A da 
yeniden başlayacak.” ifadeleri-
ni kullandı.

Atletico Madrid’in Arjantnli 
teknik direktörü, kendisine yö-
neltilen eleştirilere cevap verdi.

Atletico Madrid’i defansif bir 
oyun anlayışıyla oynattığı yö-
nünde eleştirilere maruz kalan 
Diego Simeone, başarılarının 
anahtarının savunmayı iyi yap-
mak olduğunu söyledi ve ken-
dini savundu.

Fox Sports’ a yaptığı açık-
lamalarda savunma yapmayı 
bilen çok takım olmadığını 
kaydeden Simeone, “Herkes 
bizim defansif bir oyun oynadı-
ğımızı söylüyor. Çok sık harika 
oyuncuları olan takımlarla kar-
şılaşıyoruz, ancak bunların çok 
azı savunma yapmayı biliyor. 

Kazananlar, iyi savunma yapan 
takımlardır. Bu işin anahtarı 
savunma. Büyük takımlar iyi 
hücum oyuncularına sahip ola-
bilir, ancak önemli olan nasıl 
savunma yapacağını bilmektir. 
Düşünün, kaç takım gerçekten 
iyi savunma yapabiliyor?” dedi.

Atletico Madrid’de birçok 
hücumcuyla sahaya çıktığını da 
vurgulayan Arjantinli antrenör, 
“Atletico’daki ilk takımımda 
Diego Ribas, Arda Turan, Ra-
damel Falcao ve Adrian’ı bir-
likte oynatıyordum ve bununla 
birlikte Juanfran ve Filipe Luis 
gibi iki hücumcu bek oyun-
cumuz vardı ve insanlar bize 
defansif diyordu” ifadelerini 
kullandı.

Diego Simeone: “Kazananlar iyi 
savunma yapan takımlardır”

Real Madrid’in Gal-
li yıldızı, taraftarların 
kendisine gösterdiği tepkilerin 
performansını olumsuz 
etkilediğini açıkladı.

Real Madrid’de tartışmala-
rın ve eleştiri oklarının hedefi 
olan Gareth Bale, taraftarların 
kendisini yuhalaması nedeniyle 
öz güven sorunları yaşadığını 
itiraf etti.

The Erik Anders Lang Show 
adındaki bir podcast progra-
mında açıklamalarda bulunan 
Galli futbolcu, “Real Mad-
rid’de her maçta aşırı baskı var. 
İyi oynayamıyorsanız başınız 
belâda demektir. Statta 80 bin 
kişi tarafından ıslıklandım, çün-
kü iyi oynamadım. Bunu birkaç 
kez yaşadım. Bu hiç hoş değil 
ve öz güvenini de sarsıyor” 

ifadelerini kullandı.
Taraftarların neden böyle bir 

tepki verdiğini anlayamadığını 
söyleyen Bale, “Sahada iyi 
oynayamıyorsanız, taraftarla-
rınızın daha iyisini yapmanıza 
yardımcı olmaya çalışmasını 
beklersiniz. Ama tam tersini 
yapıp sizi ıslıklıyorlar” dedi.

“Futbolda harika bir maç çı-
karabilirsiniz, ama beş maç gol 
atamazsanız herkes korkunç 
oynadığınızı söylüyor” diyen 
Bale, “Kendinizce iyi oynadığı-
nı düşünüyorsunuz, sadece gol 
atmadınız ya da asist yapmadı-
nız. Ama insanlar sadece golle-
ri, asistleri ve ‘vay be’ dedirten 
şeyleri sever. Bazen ise bu her 
zaman gerçekleşmez” diyerek 
taraftarların bakış açısını eleş-
tirdi.

Gareth Bale: “Real Madrid’de 
her maçta aşırı baskı var”

LASK’a 12 Puan 
Silme Cezası Verildi

“Futbolun yeniden başlaması 
bütün ülkeye umut verecek”

Avusturya Futbol Federasyo-
nu, sosyal mesafe kurallarına 
aykırı bir şekilde antrenman 
yaptığı tespit edilen LASK 
Linz’i cezalandırdı.

Avusturya Bundesliga’nın li-
deri LASK Linz’e tam 12 puan 
silme cezası verildi.

Sadece küçük gruplar halin-
de temassız antrenmana izin 

veriliyor olmasına rağmen tüm 
takım halinde temaslı idman 
yaptığını itiraf eden lig lideri 
LASK’ın 12 puanı, sosyal me-
safe kurallarına aykırı hareket 
ettiği gerekçesiyle silindi. Lig-
de yer alan diğer 11 kulübün, 
bu antrenmanların LASK’a 
sezonun kalanında avantaj ge-
tireceği yönündeki şikayetleri 
kararda etkili oldu.

Ligin iki bölüme ayrılmış 
olması nedeniyle LASK’ın her 
iki sıralamadaki altışar puanı 
silindi. Böylece mevcut tabloda 
LASK, Salzburg’un üç puan 
gerisinde ikinci sıraya geriledi.

Kulübe puan silme cezasına 
ek olarak 75 bin euro para ce-
zası da verildi.

Avusturya Bundesliga’da 
sezonun bitimine 10 maç var.
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Borussia M’gladbach ve 
Bayer Leverkusen arasında 
oynanan Bundesliga maçında 
tribünlerde sanal bilet sahibi 
taraftarların karton resimleri 
yer aldı.

Bundesliga’nın 27. haftasın-
da Bayer Leverkusen’in deplas-
manda Borussia Mönchenglad-
bach’ı 3-1 mağlup ettiği maçta 
tribünlerde renkli görüntüler 
vardı.

Salgın sebebiyle seyircisiz 
oynanan maçlarda tribünleri 

‘doldurmak’ için karton taraftar 
figürleri kullanıldı.

54 bin kişilik Borussia 
Park’ta oynanan maçta tri-
bünlere 13 bin karton taraftar 
figürü yerleştirdi. 20 bin karton 
taraftar figürünün daha yapım 
aşamsında olduğu belirtildi.

Gladbach taraftarları bu kar-
tonlar için 19 euro ödedi.

Maçtan önce Leverkusen’in 
teknik direktörü Peter Bosz bu 
uygulama için, “Boş tribünler 
yerine oyuncakların önünde 
oynamak daha iyi” dedi.

Tribünler Karton 
Taraftarlarla Dolduruldu

FIFA’ya sunulan teklif kabul 
edilirse, Premier Lig kulüpleri 
2021 yılının Mart ayına kadar 
transfer yapabilecek.

FIFA, salgın nedeniyle 
kulüplerin yaşadığı finansal 
mağduriyeti azaltmak amacıyla 
bir sonraki transfer dönemini 
uzatmayı planlıyor.

Express’in haberine göre 
Maçların seyircisiz oynanma 
ihtimali nedeniyle önemli bir 
gelirden mahrum kalacak Pre-
mier Lig ekipleri, oyuncu alım 

ve satımlarında sorun yaşayabi-
lir. Bu durumu inceleyen FIFA, 
transfer dönemini 2021 yılının 
Mart ayına kadar uzatılması 
yönünde gelen teklifi değerlen-
dirmeye aldı.

FIFA, kulüplerin zararını en 
aza indirgemek için en uygun 
yolun bu olduğuna inanıyor.

Eğer bu fikir uygulamaya 
konulmazsa, kulüplerin transfer 
yapmak için para yerine takas 
yöntemini kullanması bekleni-
yor.

Premier Lig’de transfer 
dönemi uzatılabilir

Covid-19 salgını ülkede tüm sektörleri 
derinden vurdu. Ciddi sorunlar yaşayan 
durumlar arasında spor kulüpleri de yerini 
aldı. Öncelikle tüm branşlarda faaliyetler 
durduruldu sonrasında Süper Lig ve PTT 
1. Ligi hariç diğer branşlarda ligler iptal 
edildi yani bu sezon yok sayıldı. Yaklaşık 
üç ay spor etkinlikleri karantinaya alındı. 
Dolayısıyla kulüpleri ekonomik sıkıntıları 
daha da öne çıktı. Naklen yayın gelirleri 
kombineler ve maç günü satılan biletler 
spor kulüplerinin ciddi gelir kalemleriydi. 
Ligler tatil edilince bu musluklar akmaz 
oldu. Zaten borçlar yüzünden zor günler 
geçiren spor kulüplerinin omuzlarındaki 
yük daha da ağırlaştı. Korona salgını mad-
di sıkıntıların yanı sıra sporcu ve teknik 
adam transferlerini de olumsuz etkiledi. Bu 
koşullarda yapılması gereken başta futbol 
olmak üzere tamamen altyapılara yüklen-
mek en doğru karar olacaktır. 

Fenerbahçe tesis yönünden en zengin 
kulüplerden biri ayrıca sarı lacivertli ca-
mianın Fenerbahçe Koleji ’de var. Koor-
dineli oluşturulacak eğitim programı ile 
alt yapılarda sporcu yetiştirme harekatı 

başlatılmalı. Sarı lacivertli çatı altında 
yüzlerce eski sporcu bulunuyor. Bunların 
çoğu kendi alanlarında Türkiye ve yurt 
dışında çeşitli kursları bitirip diplomalarını 
aldılar. Teorik ve pratik anlamda rahatlıkla 
eğitim verebilecek konumdalar. Liyakatli 
kadrolar eli ile Fenerbahçe sporcu üreten 
bir fabrika olabilir. Bu sistem oturduğu 
takdirde yabancı transferine talepte bir 
hayli azalacaktır. Mesela bugün futbolda 
13-14’lerde olan yabancı sayısının 3 veya 
4e’e inmesi mümkün olacak. Fenerbahçe 
ve dolayısı ile diğer kulüpler bu vesile ile 

çok ciddi bir gider kaleminden kurtulur. 
Salgın süreci şunu çok net olarak gösterdi 
ki spor kulüpleri artık altyapılara dört elle 
sarılmak zorunda 

Bu arada Fenerbahçe’nin birde üniver-
sitesi var. Burada spor akademisi bölümü 
açarak teknik adam hakem ve hatta gelece-
ğin yönetici kadroları yetiştirilebilir. Bence 
“Altyapı harekatı”, “Spor akademisi” ham-
leleri ile her zaman olduğu gibi Fenerbahçe 
biri ilke daha imza atmış olur. Bu projeler 
asla hayal değiller. 

Çare AltyapılarYALÇIN 
TÜRK
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Barcelona’nın teknik direk-
törü, Katalan ekibe geri dönme 
ihtimali bulunan Neymar ile 
çalışmak istediğini belirtti.

2017 yılında Barcelona’dan 
PSG’ye tarihin en yüksek bon-
servis bedeli olan 222 milyon 
euro karşılığında transfer olan 
Neymar, eski kulübüne geri 
dönmek istediğini söylemişti.

Barcelona’nın teknik direk-
törü Quique Setien de Brezil-
yalı oyuncunun bu isteğinin 
gerçekleşmesinden memnun 
olacağını belirtti.

Setien “Neymar gibi dünya-
nın en iyi oyuncularından biriy-
le çalışmayı çok isterim. Dürüst 
olmak gerekirse Messi’nin tek-
nik direktörü olmak bir hayal 
gibi ama Neymar’ın da kadro-

muza katılması beni çok mutlu 
eder.” ifadelerini kullandı.

Taraflar yeniden bir ara-
ya gelmek istese de Goal’ün 
edindiği bilgiye göre Neymar, 
Barcelona’nın yaşadığı finansal 
sorunlar nedeniyle önümüzdeki 
transfer döneminde de isteğine 
ulaşamayacak.

Setien, Barcelona ile adı 
anılan bir başka isim olna La-
utaro Martinez hakkında ise 
“Kullandığım sistemde kullana-
bileceğim bir oyuncu.” şeklinde 
konuştu.

Bu sezon PSG formasıyla 
22 resmi maça çıkan Neymar, 
18 gol ve 9 asistlik performans 
sergiledi. Lautaro Martinez ise 
Inter’e 31 maçta 16 gol ve 2 
asistlik katkı sağladı.

Quique Setien: 
“Neymar ile çalışmayı 

çok isterim”

Premier Lig’de forma giyen 
eski oyunculardan Curtis Woo-
dhouse’dan tartışma yaratacak 
sözler...

Premier Lig’in eski orta saha 
oyuncularından Curtis Woo-
dhouse, Manchester United’ın 
efsane isimlerinden Ryan Giggs 
hakkında tartışma yaratacak 
yorumlarda bulundu.

Futbolculuk döneminde 
Sheffield United ve Birming-
ham City gibi kulüplerde forma 
giyen Woodhouse şu anda Ga-
insborough Trinity kulübünde 
teknik direktörlük yapıyor.

Woodhouse, Twitter hesabı 
üzerinden yaptığı paylaşımlar-
da, “Ryan Giggs, Manchester 
United’ın inanılmaz derecede 
abartılan oyuncularından biri-
siydi. İstikrarlı bir oyuncuydu 
ama yıllarca ligi domine etmiş 
bir takımın parçası olarak gol 
ve asist sayıları korkunç. Pre-

mier Lig’de forma giydiği 22 
yılda 109 gol atmış, 162 asist 
yapmış. Formasını giydiği 
takım 22 yıl boyunca birçok 
rekor kırmış bir takım ama Gi-
ggs’in bu istatistikerine bakar-
sanız sol açık mı yoksa sol bek 
mi oynuyor diye kafanız karışa-
bilir. Çok iyi bir atletti ama sol 
ayağı bile yeterince iyi değildi. 
Giggs iyi bir oyuncuydu ama 
sadece bu, fazlası değil.” ifade-
lerini kullandı.

Woodhouse, Giggs’i Gareth 
Bale ve Trent Alexander-Ar-
nold ile de kıyaslarken, “Bale, 
her açıdan Giggs’den daha iyi 
bir oyuncu. Hem kulübünde 
hem milli takımda daha etki-
li bir oyuncu. Giggs sadece 
istikrarlıydı, Bale’den tek bir 
iyi özelliği dahi yoktu. Trent 
Alexander-Arnold bile hücum-
da Giggs’ten daha büyük bir 
tehdit. Arnold sağ bek oyuncu-
su, Giggs ise sol açıktı...” diye 
konuştu.

“Ryan Giggs inanılmaz 
derecede abartılmış bir 

oyuncuydu”
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Altyapı = Emek & Alınteri

Avrupa ve Türk kulüpleri arasındaki tek 
fark “Düzgün işleyen mekanizma”

Uzun bir süreç ve büyük bir yatırım 
gerektiren spor endüstrisi,  özellikle de 
futbol altyapısında Türkiye’de kısa dönem 
başarı hedefleri nedeniyle, istenilen düzeye 
bir türlü gelememiştir. Avrupa’da ise alt-
yapılar bir sisteme bağlanmış durumda ve 
çarkın dişlileri öylesine güzel ve bilinçli 
bir şekilde yerine oturmuş ki, başarının 
gelmesi kaçınılmaz olmuş.

Dünya’da spor kulüplerinin, özellikle de 
futbol kulüplerinin en büyük gelir kalem-
lerinden biri olan futbolcu transferlerinden, 
milyonlarca dolar kar elde ediliyorken, 
ülkemizde ise süper lig kulüpleri ekonomik 
krizle boğuşmaktan, kısa vadeli başarı he-
deflerinden dolayı bu yatırım ve transfer-
lerden, kar elde etmekten uzak kalıyor.

Aslına bakarsanız tüm spor kulüplerinin 
başı çeken ve en çok kar elde ettiren branşı 
futbol iken, diğer branşlarının da altyapıla-
rı doğru kurgulanan spor kulüplerinin tüm 
branşlarda başarılı oldukları da aşikârdır. 
Türkiye’de de özellikle Fenerbahçe Spor 
Kulübü 2000’li yılların başından başla-
yarak günümüze kadar gelen süreçte tüm 
branşlarda hep başa oynamasının altında 
iyi kurgulanan ve yönetilen altyapısı ol-
duğu gerçeğidir. Masa tenisi, atletizm, 
voleybol, kürek, boks, yüzme, basketbol 
ve son olarak da jimnastik altyapısı ile tüm 
branşlarda başarıyı yakalarken futbola bu 
başarının pek fazla yansımamasının en 
büyük nedeni ülkedeki sabırsız ve başarıya 

odaklı taraftar profilinin oluşudur. Dün-
ya’da Hollanda kulüpleri gibi altyapının 
lokomotifi olan kulüpler örneği var iken, 
geçmişte bu ülkenin altyapısında çıkan ve 
futbolculuktan teknik direktörlüğe kadar 
başarılı bir kariyer ile yükselen Phillip 
Cocu Fenerbahçe’de yönetimin değişmesi 
ile göreve getirildi. İşte bu noktada ülke 
insanı olarak zaaflarımız tekrar nüksetti ve 
sabırsız taraftar profilimiz sayesinde böyle 
bir değer kaybedildi.

Futbolda yakalanan başarısızlıklar maa-
lesef Spor kulübü olan tüm kulüplerin tüm 
branşlarını etkiliyor, bunun da en güzel 

örneği yine Türkiye’nin en büyük Spor 
Kulübü olan Fenerbahçe’dir. Son seneler-
de futbolda yaşanan başarısızlıklar tüm 
branşlardaki başarıyı etkiledi. Futbol ile 
başlayan gerileme dönemi, basketbol ile 
sürdü, son olarak da Atletizm ile doruğa 
çıktı. Atletizm ’de senelerdir sadece Tür-
kiye’nin değil dünya genelinde özellikle 
Olimpiyatlara en fazla sporcu gönderen 
kulüp olan Fenerbahçe, göndermekle de 
kalmayıp sporcuları büyük başarılar elde 
eden bir kulüptü. Fakat Spor kulüplerinin 
hazin sonu olsa gerek Futbol branşının tö-
kezlemesi tüm branşları geriletiyor ve bu 
durum da rakiplerinin iştahını kabartıyor. 
Sen kalk senelerce ambargo vurduğun bir 
branşın sporcularının aylarca maaşlarını 
ödeme, kapı önüne koy sonra da en büyük 
rakibin olan Enka Spor Kulübü tüm iyi 
sporcularını senden kaçırsın ve bunca se-
nenin emekleri de bir yerde göz göre göre 
heba olsun.

Sonuç olarak tüm bunlar bize gösteriyor 
Altyapı = Emek & Alınteri. Kurgulama 
yapılırken en alt birim olan altyapılar doğ-
ru temeller ve hedefler üzerinde kurulursa 
tüm branşlarda başarı kaçınılmaz olur. Bir 
sporcuyu altyapılardan başlayarak iyi bir 
insan, iyi bir sporcu olarak yetiştirebilme-
nin temeli verile bilinirse, işte o altyapıda 
da güzel ve örnek alınacak kaliteli sonuçlar 
ortaya çıkar. Futboldaki maddi getirinin 
branş olarak futbol kötüye gittiği zaman 
diğer branşların başarılarını etkilemeyecek 
bir Temel üzerinde inşa edildiği zaman alt-
yapı gerçek anlamda bir altyapı olacak ve 
başarı kazanılacaktır.

ERÇİN 
ÇOBAN Altyapıların kulüplerdeki 

önemi nedir?
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Tüm sporcuların hayalini Milli Takım forması süsler. 
Milli formayı giymek en büyük hedefidir sporcuların ve 
bu gurur her sporcuya nasip olmaz. 

Türk sporunun asırlık çınarı ve en büyük temsilcisi 
Fenerbahçe, Milli Takım konusunda da ön plana çıkıyor. 
Faaliyet gösterdiği tüm branşlarda Türk Milli Takımlarına 
en çok oyuncuyu veren kulüp Fenerbahçe olmuştur.

 “Milli Takım ve Fenerbahçe” adı verilen bu eserde 
Fenerbahçeli milli sporcuların bir daha kırılması 
mümkün görülmeyen muhteşem rekorları ve başarıları 
gözler önüne seriliyor. İnternette arama motorlarında 
arayarak bulamayacağınız birçok istatistiki bilgi kitapta 
yer alıyor. 

Milli formayı giyen ve kaptanlık yapan Fenerbahçeli 
sporcular, unutulmaz maçlar ve ilkler, birden fazla 
spor dalında milli formayı giyme şerefine nail olmuş 
sporcular, Dünya rekoru kıran Fenerbahçeliler, Dünya 
ve Avrupa şampiyonalarındaki unutulmaz başarılar, 
Fenerbahçelilere ait Olimpiyat, Akdeniz oyunları ve 
Balkan rekorları, hepsi ve daha fazlası bu kitapta.

Kolay kolay elinizden düşüremeyeceğiniz bu eser, tüm 
sporseverlerin kütüphanesinde mutlaka bulunmalı.

Herkese keyifli okumalar dileriz.

BAKİ AYDIN
8 Ağustos 1975’te İstanbul’da doğdu. Anadolu 

Üniversitesi İşletme (2004) ve İstanbul Üniversitesi 
İlahiyat (2013) fakültelerini bitirdi. 2012 yılında 
Marmara Üniversitesi SBE İktisat Teorisi Tezli Yüksek 
Lisans programından “Yoksullukla Mücadelede Mikro 
Ekonominin Türkiye Uygulamasının Ekonomik Açıdan 
Değerlendirilmesi” adlı teziyle mezun oldu. 2007 yılına 
kadar Mali Müşavirlik yaptı. 2007-2015 yılları arasında 
İstanbul Teknik Üniversitesi Bilimsel Araştırma Projeleri 
biriminde devlet memuru olarak çalıştı. 2015 yılı Şubat 
ayında Din Kültürü ve Ahlak Bilgisi öğretmeni olarak 
atandı. 2005-2018 yılları arasında Fenerbahçe Spor 
Kulübü Dergisi’nin ve Süper Fenerbahçe Gazetesi’nin 
çeşitli sayılarında yazıları ve yazı dizileri yayınlandı. 
2013 yılında Tarikatlarda Dini Musikinin Yeri ve Önemi, 
2014 yılında Rekortmen Şampiyon Fenerbahçe 2013-
2014, 2015 yılında İslami İlimler Rehberi (Halil İbrahim 
Delen ile birlikte) adlı eserleri yayınlandı. Halen bir 
devlet okulunda idareci olarak görev yapmaktadır. Evli 
ve 2 çocuk babasıdır. 

2018’de Arsenal’den ayrıl-
dıktan beri takım çalıştırmayan 
Arsene Wenger, teknik direk-
törlük kariyerine devam etme-
yeceğinin sinyllerini verdi.

2018 yazında 22 yıl boyunca 
sürdürdüğü Arsenal’deki teknik 
direktörlük görevinden ayrılan 
Arsene Wenger, ses getirecek 
açıklamalarda bulundu.

Arsenal’den ayrıldıktan son-
ra hiçbir takım çalıştırmayan 
Fransız teknik adam geçtiğimiz 
yıl FIFA Dünya Futbol Geliştir-
me Direktörü olarak atanmıştı.

Wenger, Arsenal’e her-
hangi bir görevle geri dönüp 
dönmeyeceği yönündeki bir 
soruya, “Kendime her zaman 
Arsenal’den tamamen ve kesin 
olarak ayrıldığımı söyledim. 

Verdiğim karar da tam olarak 
bu.” şeklinde yanıt verdi.

Wenger, Arsenal’deki başa-
rılı yıllarına dair şöyle konuştu: 
“Takımın başında 1.235 maça 
çıktım. İyi ve kötü zamanlarım 
oldu ama kulübün değerlerini 
her zaman korumaya çalıştık. 
Bunu da başardığımı düşünü-
yorum.”

Arsenal’in 2003-04 sezonu-
nu namağlup olarak şampiyon 
tamamlaması ve Liverpool’un 
da bu sezon bu unvana sahip 
olma şansını yitirmesiyle ilgili 
de konuşan Wenger, “Liverpo-
ol’un bu sezon kaybettiğini 
görmek beni memnun etmişti. 
Ligi namağlup tamamlayabilir-
lerdi ama bunu tekrarlamanın 
ne kadar zor olduğunu bir kez 
daha gördük.” dedi.

Arsene Wenger: 
“Arsenal’e 

hiçbir şartta geri 
dönmeyeceğim”



Leeds United CEO’su 
Angus Kinnear, Premier Lig 
ve Championship’in mutlaka 
yeniden başlaması gerektiğini 
söyledi.

İngiltere’de profesyonel 
futbol, mart ortasından beri 
salgın nedeniyle oynanamıyor. 
Premier Lig önümüzdeki 
ay itibarıyla fikstürünü 
kaldığı yerden başlatmaya 
hazırlanırken, Championship’te 
ise önümüzdeki hafta ligin 
nasıl tamamlanacağına dair bir 
oylama düzenlenecek.

Leeds United CEO’su 
Angus Kinnear ise İngiltere’nin 
tıpkı Almanya gibi bir çözüm 
üreterek harekete geçmesi 
gerektiğini söyledi.

Yorkshire Evening 
Post’ a yaptığı açıklamada 
İngiltere’nin önemli spor bilim 
insanlarına sahip olduğunu 
vurgulayan Kinnear, “Bu 

konuda fikir üretebilecek 
insanlarımız var ve sürekli 
engellerden bahsetmeyi bırakıp 
çözüm üretmeye başlamamızın 
vakti geldi. Diğer tarafta 
Bundesliga tamamen güvenli 
bir şekilde maçlara başlarken, 
dünyadaki en büyük birinci 
ve beşinci liglerin geri 
dönememesi İngiltere olarak 
bizim adımıza büyük bir ulusal 
utanç olur” diyerek tepkisini 
ortaya koydu.

Sezona verilen ara öncesinde 
71 puanla Championship’in 
zirvesinde yer alan Leeds’in 
CEO’su, “Eğer fırsatçı bir 
şekilde davransaydık, ligin bu 
şekilde tamamlanması ve maç 
başına puan uygulamasının 
kullanılması konusunda ısrarcı 
olurduk. Ancak bunun aksine 
tüm çabamız ligi sezon başında 
nasıl başlattıysak o şekilde de 
bitirebilmek içindir” ifadelerini 
kullandı.

Leeds United CEO’su Angus 
Kinnear: Premier Lig ve 
Championship’in yeniden 

başlamaması ulusal bir utanç olur
10 yıl önce Inter’i çalıştırır-

ken Barcelona ile karşılaşan 
Jose Mourinho, Pep Guardio-
la’nın kulağına fısıldadığı şeyin 
ne olduğunu nihayet açıkladı.

2009-10 Şampiyonlar Ligi 
yarı finalinde Inter, Barce-
lona’yı eleyerek adını finale 
yazdırmış ve Bayern Münih’i 
devirerek kupayı kazanmıştı.

O dönem İtalyan devini 
çalıştıran Jose Mourinho, Bar-
celona ile oynadıkları rövanş 
maçında yaptığı bir hareketle 
futbol tarihinin en ikonik ka-
relerinden birinin başrolü ol-
muştu.

İlk maçı San Siro’da Wesley 
Sneijder, Maicon ve Diego Mi-
lito’nun golleriyle 3-1 kazanan 
Inter, rövanş maçının 28. daki-
kasında 10 kişi kalmıştı.

İkili mücadelede eliyle Ser-
gio Busquets’in yüzüne müda-
halede bulunan Thiago Motta, 
rakibinin yerde kalmasıyla 
ikinci sarıdan kırmızı kartla 
cezalandırılmıştı.

Rakip yedek kulübenin 
sevindiğini ve Guardiola’nın 
Zlatan Ibrahimovic’e talimat-

lar verdiğini gören Mourinho, 
Gazzetta Dello Sport’a o anları 
şöyle anlatıyor:

“Sergio Busquets neredeyse 
bayılmış gibi yere düştüğünde 
bizim kulübe, rakip kulübe ve 
Motta’nın kırmızı kart gördüğü 
noktaların tam arasında duru-
yordum. Gözümün ucuyla Bar-
celona kulübesindekilerin sanki 
kazanmışlar gibi sevindiklerini 
gördüm, Guardiola da Ibrahi-
movic’i yanına çağırmış taktik 
veriyordu.”

Tam o sırada Guardiola’nın 
arkasına giderek kulağına bir 
şeyler fısıldayan Mourinho, ne 
söylediğini itiraf etti: “Hemen 
partiye başlama, daha maç bit-
medi.”

84. dakikaya kadar 0-0 iler-
leyen maçtaki eşitliği Gerard 
Pique bozsa da bu gol Barce-
lona’ya yetmedi. Son düdükle 
beraber finale adını yazdıran 
Inter oldu. Hayatının en güzel 
mağlubiyeti olarak nitelendir-
diği maçın sonunda Mourinho 
sahada koşarak sevinç gösterisi 
yapmıştı.

Mourinho, Guardiola’nın 
kulağına ne söylediğini açıkladı
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Jesse Lingard, NBA efsanesi 
Michael Jordan’ın kendisine 
Zlatan Ibrahimovic’i anımsattı-
ğını söyledi.

Manchester United forması 
giyen Jesse Lingard, ‘The Last 
Dance’ belgeselinde Michael 
Jordan’ın kazanma azmini Zla-
tan Ibrahimovic’e benzetti.

Bilindiği üzere Ibrahimovic, 
ABD’ye transferinden önce 1.5 
yıl boyunca Manchester United 
forması giymiş ve İngiliz de-
vinde Carabao Cup, UEFA Av-
rupa Ligi ve Community Shield 
şampiyonlukları yaşamıştı.

Jesse Lingard, Michael 
Jordan belgeselinden çok et-

kilendiğini belirtirken, “İlham 
verici bir belgesel. Çok farklı 
karakterlerden oluşan bir takım, 
bir araya gelerek müthiş işler 
başarıyorlar.” dedi.

Lingard, futbolda Ibrahimo-
vic’in karakterini Michael Jor-
dan’a benzettiğini söylerken, 
“Manchester United’a gelir 
gelmez ondaki aurayı hissettik. 
Kazanma mentalitesine sahip 
bir oyuncu ve bu doğrultuda 
bizleri de sürekli motive etme-
ye çalışırdı. Pek çok insan bu 
etkiye sahip olamaz. İlk geldi-
ğinde, bize kupalar kazanmak 
istediğini söylemişti.” diye 
konuştu.

Lingard’dan 
Ibrahimovic için 

Jordan Benzetmesi
Eski La Liga hakemlerinden 

Eduardo Iturralde Gonzalez, 
İspanya’da ses getiren açıkla-
malarda bulundu.

Eski İspanyol hakem Edu-
ardo Iturralde Gonzalez, İs-
panya’daki hakemlerin yüzde 
90’ının Real Madrid’i, yüzde 
10’unun ise Barcelona’yı des-
teklediğini savundu.

La Liga’da 300’e yakın 
maçta görev yapan Eduardo 
Iturralde Gonzalez, 2012’de 
emekliye ayrılmıştı.Cadena 
Ser’e açıklamalarda bulunan 
Gonzalez, “Hakemlerin yüzde 
90’ı Real Madrid’i, yüzde 10’u 
ise Barcelona’yı destekler. 
Hakemler Mars’tan gelmiyor. 
Futbolu sevdiğiniz için hakem 
oluyorsunuz ve futbolu sevip 
de bir takımı desteklemeyen 
kişi yoktur. Barcelona tarafta-
rının hoşuna gitmeyebilir ama 

İspanya nüfusunun yüzde 70’i 
Real Madrid taraftarıdır. Günü-
müzde Pep Guardiola dönemin-
den itibaren kazanılan kupalar 
sayesinde genç nesil daha çok 
Barcelona sempatizanı diyebili-
riz ama Lionel Messi’den önce 
arada büyük fark vardı.” dedi.

Kendisinin iki takıma da 
yakınlık duymadığını anlatan 
Gonzalez, şöyle devam etti: 
“Ben Athletic Bilbao tarafta-
rıyım. Bunu da herkes bilir. 
Yönettiğim maçlarında ise her 
zaman adil olmaya çalıştım.”  
dedi.

“La Liga hakemlerinin 
yüzde 90’ı Real Madrid’i 

destekliyor”

12 Haziran’da baş-
laması planlanan Süper 
Lig’in sağlıklı koşullarda 
oynanması için kulüp 
doktorları bir araya geldi.

TFF Sağlık Kurulu, 
ara verilen 2019-2020 
Sezonu Süper Lig ve TFF 
1. Lig müsabakalarının 
tamamlanmasına yönelik 
olarak hazırlanan “Fut-
bola Dönüş Öneri Proto-
kolü”ne ilişkin 18 Süper 
Lig kulübünün takım 
doktorlarının katılımı ile 
bir video konferans top-
lantısı yaptı.

TFF Sağlık Kurulu 

Başkanı Prof. Dr. Ömer 
Taşer’in açılış konuşması 
ile başlayan toplantıda 
TFF Sağlık Kurulu ve 
UEFA Sağlık Komitesi 
üyesi Prof. Dr. Mete Dü-
ren, UEFA’nın yaklaşım-
ları hakkında bilgilendir-
melerde bulundu.

Toplantı Sağlık Ku-
rulu tarafından “Futbola 
Dönüş Öneri Protokolü” 
süreci hakkında yapılan 
detaylı bilgilendirmelerin 
ardından kulüp doktor-
larımızla karşılıklı görüş 
alışverişlerinin paylaşıl-
ması ile sona erdi.

18 Süper Lig doktoru toplandı
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Fransa’da salgın nedeniyle 
futbol liglerinin sonlandırılması 
kararının iptaline ilişkin mahke-
meye yapılan itiraz reddedildi.

Profesyonel Futbol Ligi’nden 
(LFP) yapılan açıklamada, Oly-
mpique Lyon, Amiens ve Toulou-
se kulüplerinin itirazlarının Paris 
İdare Mahkemesi tarafından red-
dedildiği belirtildi.

Ligue 1 lideri Paris Saint-Ger-
main (PSG), 2019-2020 sezo-
nunun tesciliyle şampiyon ilan 
edilirken, son iki sırada bulunan 
Amiens ve Toulouse ise küme 
düşürülmüştü.

Fransa’da liglerin 
sonlandırılmasına karşı 
yapılan itiraz reddedildi

PSG, bu sezon kiralık ola-
rak kadrosunda kattığı Mauro 
Icardi ile uzun yıllar çalışmak 
istiyor.

Ligue 1 şampiyonu Paris Sa-
int Germain, yeni sezon kadro 
çalışmalarına başladı. Sözleş-
mesi sona erecek olan Edinson 
Cavani ile yollarını ayıracak 
olan PSG, kiralık olarak kadro-
sunda bulundurduğu Icardi’nin 
bonservisini almak istiyor.

Sky Sports’un haberine göre 
PSG, satın alma opsiyonu 70 
milyon euro olan Mauro Icardi 
için Inter’e yeni bir teklif su-
nacak.

Salgın nedeniyle daralan 
futbol ekonomisinde eskisi gibi 
uçuk rakamlaar görmek artık 
pek mümkün olmayacak. PSG, 

Icardi için Inter›e 50 milyon 
euro önerecek.

Icardi’nin Inter ile 2022 
sonuna kadar sözleşmesi bulu-
nuyor. Inter kadrosunda düşü-
nülmeyen Arjantinli yıldızın bu 
yaz takımdan ayrılması bekle-
niyor.

PSG Icardi’nin 
bonservisini almak istiyor

Macaristan’da geçen hafta 
tekrar başlayan 1. Futbol Ligi 
maçlarında seyirci girişine de 
izin verilecek.

Resmi Gazete’de yayımlanan 
ve 28 Mayıs’tan itibaren yü-
rürlüğe giren karara göre, açık 
alanda düzenlenen müsabaka-
larda organizatörlerin gerekli 

önlemleri alması durumunda 
seyircilerin girişine müsaade 
edilecek. 

Önlemler kapsamında, 
seyircilerin aralarında en az 1,5 
metre measafe bırakılacak. 

Salgın nedeniyle 14 Mart’ta 
askıya alınan Macaristan 1. 
Futbol Ligi’nde sezon 23 Ma-
yıs’ta tekrar başlamıştı.

Avustralya Futbol Federas-
yonu sezonun temmuz ortasın-
da başlatılmasının planlandığını 
açıkladı.

Avustralya’da yeni tip koro-
navirüs salgını nedeniyle erte-
lenen birinci lig karşılaşmaları-
nın, temmuz ortasında yeniden 
başlaması planlanıyor.

Avustralya Futbol Federas-

yonundan yapılan açıklamada, 
2019-2020 sezonunun tamam-
lanmasına karar verildiği ve 
birinci lig maçlarının temmuz 
ortasında başlatılmasının plan-
landığı duyuruldu.

Takımların gelecek ay ant-
renmanlara başlayacağı ifade 
edilirken ligin ağustos ortasın-
da tamamlanmasının amaçlan-
dığı belirtildi.

Macaristan 1. Ligi’ndeki 
Maçlara Seyirci İzni

Avustralya’da ligler temmuz 
ortasında başlayacak
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Sezon sonunda Borussia 
Dortmund ile sözleşmesi sona 
erecek olan Mario Götze ile 
yeni anlaşma yapılmayacağı 
açıklandı.

Borussia Dortmund’da Ma-
rio Götze ile yollar ayrılıyor.

Borussia Dortmund Sportif 
Direktörü Michael Zorc, sezon 
sonu sözleşmesi bitecek olan 
Mario Götze ile yeni anlaşma 
yapılmayacağını söyledi.

Bundesliga’nın 27. haftasın-
da Wolfsburg ile karşılaşacak 
olan Dortmund’da sportif di-
rektör Zorc, maç öncesi verdiği 
röportajda, “Bu yaz Mario Gö-
tze ile yollarımızı ayırıyoruz. 

Karşılıklı alınmış bir karardı. 
Mario harika biri” ifadelerini 
kullandı.

Bu sezon tüm kulvarlarda 
yalnızca 20 kez forma giyen 
Alman oyuncu, bu karşılaşma-
larda 3 gol attı, 1 asist yaptı.

Dortmund duyurdu ! 
Mario Götze ile yollar ayrılıyor

IFAB, omuz ile dirseğin yarı-
sının üstünden itibaren yapılan 
oynamaların “elle oynama” 
sayılmayacağını açıkladı. 

Bu kuralın, liglere verilen 
koronavirüs arası nedeniyle 
istenirse gelecek sezondan iti-
baren kullanılmaya başlanabile-
ceği belirtildi.

Dünyada futbol kurallarını 
belirleyen kurum olan Ulus-
lararası Futbol Birliği Kurulu 
(IFAB), elle oynama kuralında 
değişiklik yaptı. Yapılan de-
ğişikliğe göre, elle oynamada 
tişört bölgesine dikkat edilecek. 
Omuz ile dirseğin yarısının 
üstünden itibaren olan oynama-
lar “elle oynama” kapsamından 
çıkarıldı.

Bir hücumcu ya da takım 
arkadaşı tarafından, gol ya da 
bariz bir şut sırasında “Kasıtlı 
olmayan” elle oynama durumu 
gerçekleşirse ise pozisyon ince-
lenecek.

PENALTILARDA KART-
LAR GEÇERLİ OLMAYA-
CAK

IFAB’ın değiştirdiği bir 
başka kurala göre de, bir maç 
penaltılara kaldığında, nor-
mal süre ya da uzatmalarda 
verilen kartlar seri penal-
tılarda geçerli olmayacak.                                                                     
Penaltı atışı sırasında, eğer bir 
kaleci ihlalde bulunursa önce 
sözlü uyarı yapılacak, devam 
ederse sarı kart gösterilecek.                                                                                                                               
Kaleci eğer penaltıda kural ih-
lali yaparsa ve gol olmazsa, ka-
leci penaltı kullanan oyuncuyu 
“açık şekilde” rahatsız etmişse 
tekrarlanacak.

Öte yandan IFAB, koronavi-
rüs salgını nedeniyle ara verilen 
liglerin yeni kuralları isterse 
gelecek sezondan itibaren 
kullanmaya başlayabileceğini 
açıkladı.

TOPUN  ELLE OYNANMASI 
KURALI DEĞİŞİYOR

Alman ekip, geçtiğimiz yaz ayın-
da Barcelona’dan kiraladığı Brezil-
yalı oyuncunun 120 milyon euroluk 
satın alma opsiyonunu kullanmayı 
tercih etmedi.

Barcelona’nın 2018 yılının Ocak 
ayında büyük umutlarla Liverpo-
ol’dan transfer ettiği Philippe Cou-
tinho, beklenen performansı göste-
remeyince geçtiğimiz yaz transfer 
döneminde Bayern Münih›e kiralan-
mıştı.

Alman ekibin, Philippe Coutin-
ho’yu 120 milyon euro karşılığında 
satın alma hakkı bulunuyordu. An-
cak Bayern Münih Başkanı Karl-He-
inz Rummenigge, Brezilyalı oyun-

cunun  sözleşmesindeki bu opsiyonu 
aktive etmeyeceklerini açıkladı.

Rummenigge, bu opsiyonun sü-
resinin dolmasına rağmen Coutinho 
için kapıları tamamen kapatmadı.

Der Spiegel’e konuşan Rummeni-
gge “Opisyonun süresi doldu ve biz 
bunu aktive etmedik. Gelecek sezon 
için kadro planlamamızı yapmaya 
devam ediyoruz ve Coutinho’nun 
hala kadromuzda oynayabileceği bir 
rol olabilir. Buna göre Coutinho’nun 
bizimle olup olmayacağına karar 
vereceğiz.” ifadelerini kullandı.

Bu sezon Bayern Münih formasıy-
la 32 resmi maça çıkan 27 yaşındaki 
Brezilyalı oyuncu, 9 gol ve 8 asistlik 
katkı sağladı.

Bayern Münih, 
Coutinho’nun Opsiyonunu 

Kullanmadı
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